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ZAPISNIK 
 

s 12. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 03. studenog 2022. godine (četvrtak), u 
Spomen domu u Pazinu.  
Sjednicu je u 10,00 sati otvorila predsjednica Skupštine Sandra Ćakić Kuhar.  
 
PRISUTNI – ODSUTNI: 

Red
. 
br. 

VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1. Valter Drandić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

2. Sandra Čakić Kuhar IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

3. Hani Glavinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

4. Marija Kadoić Balaško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

5. Marinela Bašić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

6. Alen Gržinić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

7. Tereza Banić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

8.  Vedrana Gregorović Hrvatin IDS –  ISU  – Zeleni prisutna  

9. Ivana Špadijer  IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

10. Ivan Jakovčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

11. Tamara Brussich IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

12. Zdenko Pliško IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

13. Hana Jurić IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

14.  Robert Velenik IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

15. Vili Rosanda IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

16. Đina Šverko IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

17. Marianna Jelicich Buić IDS –  ISU  – Zeleni opravdano 
odsutna 

18. Miloš Bajić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

19. Muhamed Muratagić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

20.  Bruno Stermotić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan online 

21. Davor Komar IDS –  ISU  – Zeleni prisutan  

22. Ivica Mikulčić IDS –  ISU  – Zeleni prisutan 

23. Irena Peruško IDS –  ISU  – Zeleni prisutna 

24. Danijel Ferić SDP prisutan 

25. Antonella Degrassi SDP prisutna 

26. Vili Bassanese SDP prisutan 

27. Goran Subotić SDP  prisutan 

28. Marko Ferenac SDP  prisutan 

29. Goran Hrvatin SDP  prisutan 

30. Mauro Jurman SDP  prisutan 

31. Jasna Opačak HDZ prisutna 

32. Milan Košara HDZ prisutan 

33. Ivica Ćošković HDZ prisutan 

34. Mario Bratulić HDZ opravdano 
odsutan 

35. Tatjana Tomaić HDZ prisutna 

36. Ilirjana Croata Medur HDZ prisutna 

37. Vanja Marković MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutna 



                                                             
 

  
  
 
 
OSTALI PRISUTNI: 
 
BORIS MILETIĆ, župan Istarske županije  
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana iz reda talijanske nacionalne manjine 
IVAN GLUŠAC, pročelnik Kabineta župana 
VESNA IVANČIĆ, pročelnica Stručne službe Skupštine 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
GORDANA ANTIĆ dr. med, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije 
Dr. sc. Mirko Radolović, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj 
TEA BATEL, pročelnica Upravnog odjela za talijansku nacionalnu zajednicu i druge etničke 
skupine 
IVANA MIHALIĆ FABRIS, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost 
DUŠKO KIŠBERI, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo 
GABRIJELA MEZULIĆ, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i imovinsko-pravne 
poslove 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica pročelnice Stručne službe Skupštine 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj Županijske uprave za ceste  
Doc. dr. sc. MARINKO RADE, ravnatelj Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju “Martin 
Horvat” Rovinj-Rovigno  
ANTE IVANČIĆ dr. med., ravnatelj Istarskih domova zdravlja  
ALEKSANDAR STOJANOVIĆ dr. med, ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije. 
IVANA ŽIVKOVIĆ, ravnateljica Istarskih ljekarni  
 
 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, Pozdravlja prisutne. Otvara 12. 
sjednicu Skupštine Istarske županije. Navodi da će se ona, kako je i najavljeno, održati u 
hibridnom obliku te daje nekoliko uvodnih informacija. 
Daje informaciju da je Skupštini prethodilo održavanje sjednica Skupštinskih radnih tijela i to 
u četvrtak, 27.10. Odbora za društvene djelatnosti i Komisije za priznanja, u petak 28.10. 
Odbora za prostorno uređenje, zaštitu okoliša i graditeljstvo i Komisije za izbor i imenovanja, 
u ponedjeljak, 31.10. Odbora za financije i proračun i Odbora za gospodarstvo i turizam 
(zajednička sjednica) te u srijedu 02.11. Mandatno verifikacijske komisije. Dodaje kako su 
zapisnike sa sjednica odbora vijećnici dobili mailom.  
 
Poziva pročelnicu Stručne službe Skupštine Vesnu Ivančić da izvrši prozivku vijećnika i 
vijećnica. Nakon prozivke konstatira kako je prisutno 38 (nakon dolaska Vilija Rosande, 39 
vijećniak) od 41 vijećnika i vijećnica Istarske županije.  
Prije glasovanja o dnevnom redu daje informaciju da je dvoje vijećnika poslalo obavijest o 
stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u mirovanje te traži da se iz tog razloga 

38. Slaven Boljun MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

39. Renato Kalac MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

40. Fedor Kompas MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 

41. Ivan Iskra MOŽEMO! - Zelena alternativa - ORaH- NL prisutan 



                                                             
 

nakon prve točke uvrsti druga sa pod točkama a), b), c), d) i e) o stavljanju mandata u 
mirovanje i verifikaciji mandata novih vijećnika te njihovu svečanu prisegu. Daje i informaciju 
da se točka 13. dnevnog reda pod nazivom: „Izvještaj o radu i poslovanju Opće bolnice Pula 
za 2021. godinu“ odgađa za sljedeću sjednicu Skupštine zbog nemogućnosti sudjelovanja 
ravnateljice Irene Hrstić na ovoj sjednici. Na kraj dnevnog reda dodaje se točka 29. Prijedlog 
Odluke o davanju suglasnosti Poliklinici za baromedicinu i medicinu  rada OXY za promjenu 
prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost hiperbarične oksigenoterapije. 
Navodi da su Izmjene i dopune dnevnog reda vijećnicima dostavljene jučer.  
 
 
Predlaže sljedeći: 
 

 
DNEVNI RED  

 
1.  

a. Verifikacija zapisnika sa 10. sjednice Skupštine Istarske županije 
b. Verifikacija zapisnika sa 11., svečane sjednice Skupštine Istarske županije 

2.  
a. Prijedlog Odluke o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u 

mirovanje (Ivica Butorac) 
b. Rješenje o verifikaciji mandata vijećnika Skupštine Istarske županije (Ivica 

Ćošković) 
c. Prijedlog Odluke o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u 

mirovanje (Diego Antončić) 
d. Rješenje o verifikaciji mandata vijećnika Skupštine Istarske županije (Milan 

Košara) 
e. Svečane prisege vijećnika Skupštine Istarske županije 

3. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
4. Prijedlog Proračuna za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu – I. čitanje  
5. Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2022. 

godinu  
6. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o 

izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 
razdoblje od 01.01. do 30.06.2022. godine 

7. Prijedlog Odluke o stjecanju novog poslovnog udjela Istarske županije u trgovačkom 
društvu Žičara Učka d.o.o. u postupku povećanja temeljnog kapitala 

8. Prijedlog Odluke o stjecanju prava vlasništva bez naknade -  darovanjem u korist 
Istarske županije nekretnine k.č. br. 632/2  k.o. Pula  u vlasništvu Opće bolnice Pula 

9. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2023. godinu   
10. Prijedlog Zaključka o davanju Mišljenja o interesu Republike Hrvatske u pogledu 

eksploatacije arhitektonsko-građevnog i tehničko – građevnog kamena na 
eksploatacijskom polju „Grožnjan-Kornarija“ na području općine Grožnjan i grada 
Buja“ u koncesiji Kamen d.d. Pazin 

11. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu Istarske županije 

12. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze za 
adaptaciju i opremanje  Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za 
ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

13. Prijedlog Odluke o „Nagradi Krasna zemljo – Meraviglioso paese“ 
14. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne 

bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno - Ospedale 



                                                             
 

specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 
2021. godinu 

15. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità pubblica 
della regione Istriana za 2021. godinu 

16. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 
d´urgenza della regione Istriana za 2021. godinu 

17. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2021. godinu 

18. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
ljekarni – Farmacie Istriane za 2021. godinu 

19.  
a. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 

izmjenama i dopunama Statuta IKA-e-Istarske kulturne agencije- Agenzia 
culturale Istriana 

b. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Etnografskog Muzeja Istre - Museo 
etnografico dell'Istria 

c. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo 
d'arte contemporanea dell'istria 

d. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-Museo storico e 
navale dell'Istria 

20. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Ljekarni Vanja Lisjak za promjenu prostora 
obavljanja javne zdravstvene službe – ljekarnička djelatnost 

21. Prijedlog Odluke o osnivanju kulturnih vijeća Istarske županije  
22. Prijedlog Rješenja o imenovanju mrtvozornika na području Istarske županije 
23.  

a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban 

b. Prijedlog Odluku o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimir Gortan Žminj 

24. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Medicinske škole Pula 

25. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru 
u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luka posebne namjene u Vrsaru 

26. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru 
u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luke nautičkog turizma – marina Funtana 

27. Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Županijske uprave za ceste Istarske 
županije 

28. Izvješće o radu Župana za razdoblje 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine 
29. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Poliklinici za baromedicinu i medicinu  rada 

OXY za promjenu prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost 
hiperbarične oksigenoterapije 

 
 

ORDINE DEL GIORNO  
1.  

a. Verifica del verbale della 10-a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana 



                                                             
 

b. Verifica del verbale dell'11-a seduta solenne dell'Assemblea della Regione 
Istriana 

2.  
a. Proposta di Delibera sulla sospensione del mandato del membro 

dell'Assemblea della Regione Istriana (Ivica Butorac) 
b. Provvedimento sulla verifica del mandato di membro dell'Assemblea della 

Regione Istriana (Ivica Ćošković) 
c. Proposta di Delibera sulla sospensione del mandato del membro 

dell'Assemblea della Regione Istriana (Diego Antončić) 
d. Provvedimento sulla verifica del mandato di membro dell'Assemblea della 

Regione Istriana (Milan Košara) 
e. Giuramenti solenni dei consiglieri dell'Assemblea della Regione Istriana 

3. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
4. Proposta di Bilancio per il 2023 e proiezioni per il 2024 e il 2025 - I lettura  
5. Proposta della Relazione semestrale sull'attuazione del Bilancio della Regione Istriana 

per il  2022  
6. Proposta di Conclusione sul consenso alla Proposta della Relazione semestrale 

sull'attuazione del piano finanziario dell'Autorità regionale per le strade della Regione 
Istriana per il periodo dall'1 gennaio al 30/06/2022 

7. Proposta di Delibera sull'acquisizione della nuova quota della Regione Istriana nella 
società commerciale Žičara Učka s.r.l. nel procedimento di aumento del capitale 
sociale  

8. Proposta di Delibera sull'acquisizione del diritto di proprietà a titolo gratuito - mediante 
dono a favore della Regione Istriana, dell'immobile alla p.c.n. 632/2, c.c. Pola, di 
proprietà dell'Ospedale generale di Pola 

9. Proposta di Programma dei fabbisogni pubblici nella cultura della Regione Istriana per 
il 2023   

10. Proposta di Conclusione sul rilascio del Parere sull'interesse della Repubblica di 
Croazia per lo sfruttamento delle materie prime minerali - pietra  architettonico-edile e 
tecnico - edile  nel bacino di estrazione "Grisignana-Corneria" sul territorio del Comune 
di Grisignana e della Città di Buie", in concessione alla Kamen S.p.A. Pazin, 

11. Proposta di Delibera sul consenso alla Delibera sul consenso alla Delibera 
sull'ampliamento dell'attività dell'Istituto formativo per la medicina d'urgenza della 
Regione Istriana 

12. Proposta di Conclusione sull'approvazione dell'Accordo di cofinanziamento 
dell'obbligazione di credito per l'adattamento e l'attrezzatura del Reparto di 
riabilitazione infantile nell'Ospedale specialistico di ortopedia e riabilitazione "Martin 
Horvat" Rovinj-Rovigno 

13. Proposta di Delibera sul "Premio Krasna zemljo - Meraviglioso paese" 
14. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria  

dell'ospedale Specijalna bolnica za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat “Rovinj-
Rovigno - Ospedale specialistico di ortopedia e riabilitazione  „Martin Horvat “Rovinj-
Rovigno per il 2021 

15. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria 
del Nastavni zavod za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità 
pubblica della regione Istriana per il 2021 

16. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria 
del Nastavni zavod za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la 
medicina d'urgenza della Regione Istriana" per il 2021 

17. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria 
degli Istarski domovi zdravlja - Case della salute dell'Istria per il 2021 



                                                             
 

18. Proposta di Delibera sull'accoglimento della Relazione sul lavoro e l'attività finanziaria 
delle Istarske ljekarne - Farmacie istriane per il 2021 

19.  
a. Proposta di Conclusione sulla concessione del previo consenso alla Delibera 

statutaria sulle modifiche e integrazioni dello Statuto dell'IKA-Istarska kulturna 
agencija – Agenzia culturale istriana 

b. Proposta di Conclusione sul previo consenso alla Delibera staturaria sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto dell'Etnografski muzej Istre – Museo 
etnografico dell'Istria 

c. Proposta di conclusione sulla concessione del previo consenso alla Delibera 
statutaria sulle modifiche e integrazioni dello Statuto del Muzej suvremene 
umjetnosti Istre - Museo d'Arte Contemporanea dell'Istria 

d. Proposta di Conclusione sulla concessione del previo consenso alla Delibera 
statutaria sulle modifiche e integrazioni dello Statuto del Povijesni i pomorski 
muzej Istre – Museo storico e navale dell'Istria 

20. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso alla Farmacia Vanja Lisjak a 
cambiare lo spazio per svolgere il servizio sanitario pubblico - attività farmaceutica 

21. Proposta di Delibera sull'istituzione dei Comitati culturali della Regione Istriana  
22. Proposta di Provvedimento di nomina dei medici necroscopi sul territorio della Regione 

Istriana 
23.  

a. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della OŠ Jure Filipovića Barban (SE Jure 
Filipović Barban - Barbana), 

b. Proposta di Delibera sul previo consenso alla proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Osnovna škola Vladimir Gortan 
Žminj (Scuola elementare Vladimir Gortan Gimino) 

24. Proposta di Delibera sulla previa approvazione della proposta di Delibera sulle 
modifiche e integrazioni dello Statuto della Medicinska škola Pula (Scuola di medicina 
a Pola) 

25. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sull'assegnazione 

della concessione sul demanio marittimo ai fini della costruzione e dello sfruttamento 

economico dei porti a destinazione particolare a Orsera 

26. Proposta di Delibera sulla modifica e integrazione della Delibera sull'assegnazione 
della concessione sul demanio marittimo ai fini della costruzione e dello sfruttamento 
economico del porto per il turismo nautico - marina Funtana 

27. Proposta di Provvedimento di nomina del direttore dell'Autorità regionale per le strade 
della Regione Istriana 

28. Relazione sul lavoro svolto dal Presidente della Regione per il periodo dall'1 gennaio 
al 30 giugno 2022 

29. Proposta di Delibera sulla concessione del consenso al Policlinico per la medicina 
iperbarica e la medicina del lavoro OXY per il cambiamento degli spazi per lo 
svolgimento del servizio sanitario pubblico - reparto di ossigenoterapia iperbarica 
 

 

 

SANDRA ĆAKIĆ KUHAR, predsjednica Skupštine, IDS, konstatira da je Dnevni red 
jednoglasno usvojen. Prelazi na prvu točku dnevnog reda 

 
 



                                                             
 

Ad -1.  
a. Verifikacija zapisnika sa 10. sjednice Skupštine Istarske županije 
b. Verifikacija zapisnika sa 11. svečane sjednice Skupštine Istarske županije 

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu. 
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, navodi kako ima jednu primjedbu na Zapisnik sa 10. sjednice Skupštine 
Istarske županije. Pojašnjava da je, nakon što je dobio nezadovoljavajući odgovor na vijećničko 
pitanje od pročelnika Duška Kišberija, na njegovu prijetnju kaznenom prijavom replicirao i rekao 
mu kako ne mora biti nervozan, te kako bi volio da ga tuži. Moli da to uđe u zapisnik sa 10. 
sjednice Skupštine. 
Navodi kako je na sjednici Skupštine održanoj 14. srpnja postavio pitanje koliko je kredita iz 
Fonda za poljoprivredu isplaćeno Tediu Chiavalonu i uz koje uvjete, nije dobio odgovor. Podsjeća 
da su sukladno članku 11. Poslovnika pročelnici i župan dužni odgovarati na vijećnička pitanja, 
a sukladno čl. 19. poslovnika na Predsjednici Skupštine je da brine o poštivanju Poslovnika.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku. Pojašnjava kako ono što vijećnici dobivaju 
kao zapisnik nije stenografski zapisnik nego obični zapisnik, ali predlaže da se dopuna koju je 
vijećnik predložio prihvati, te tako izmijenjeni Zapisnik daje na glasanje.  
 
Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno usvaja  
 

a) Zapisnik sa 10. sjednice Skupštine Istarske županije 
 

Nakon provedenog glasanja, Skupština Istarske županije jednoglasno usvaja  
 

b) Zapisnik sa 11. sjednice Skupštine Istarske županije 
 
 

Ad - 2. 

a. Prijedlog Odluke o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u 
mirovanje (Ivica Butorac)  

b. Rješenje o verifikaciji mandata vijećnika Skupštine Istarske županije (Ivica 
Ćošković)  

c. Prijedlog Odluke o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u 
mirovanje (Diego Antončić) 

d. Rješenje o verifikaciji mandata vijećnika Skupštine Istarske županije (Milan 
Košara)  

e. Svečane prisege vijećnika Skupštine Istarske županije 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je, kako je to već napomenula, dvoje vijećnika 
stavilo mandat u mirovanje. Izvješće Mandatno-verifikacijske komisije je dostavljeno 
vijećnicima sa zapisnicima sjednica radnih tijela održanih pred ovu sjednicu. Moli predsjednicu 
Mandatno-verifikacijske komisije da pročita utvrđene Odluke odnosno rješenja, a nakon toga 
će novi vijećnici položiti svečanu prisegu. Poziva predsjednicu Mandatno verifikacijske 
komisije Mariju Kadoić Balaško da podnese Izvješće. 

MARIJA KADOIĆ BALAŠKO, pozdravlja sve prisutne. Navodi kako je, temeljem članka 23. 
Poslovnika Županijske skupštine Istarske županije Mandatno - verifikacijska komisija, na 
sjednici održanoj dana 02. studenoga 2022. godine, utvrdila sljedeće činjenice: 



                                                             
 

Vijećnik Ivica Butorac je 27. listopada 2022. godine dostavio pismeno kojom stavlja u 
mirovanje mandat člana Skupštine Istarske županije zbog potencijalnog sukoba interesa. Po 
okončanju spora i dobivanja presude koju je pokrenuo pred Visokim upravnim sudom RH, 
iskoristit će mogućnost aktiviranja mandata.  
Sijedom navedenog Mandatno-verifikacijska komisija donijela je Odluku o stavljanju mandata 
člana Skupštine Istarske županije u mirovanje koja je stupila na snagu danom donošenja, a 
objavljuje se u Službenim novinama Istarske županije.  
 
Istog dana, odnosno 27. listopada 2022. godine zaprimili su Odluku HDZ-a – Županijske 
organizacije Istarske županije kojom određuju da Ivicu Butorca u Skupštini zamijeni Ivica 
Ćošković iz Buja, kandidat pod rednim brojem 21 liste HDZ-A. 
Slijednom navedenog, Mandatno verifikacijska komisija utvrđuje Rješenje o verifikaciji 
mandata člana Skupštine Istarske županije kojim se umjesto vijećnika Ivice Butorca verificira 
mandat vijećnika Skupštine Istarske županije Ivice Ćoškovića, te koje stupa na snagu danom 
donošenja, a objavit će se u Službenim novinama Istarske županije.  
 
Utvrđuje da Skupština jednoglasno prima na znanje Izvješće Mandatno – verifikacijske 
komisije te donosi  
 

ODLUKU 
o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u mirovanje 

 
Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećniku Ivici Butorcu miruje mandat u Skupštini Istarske 
županije. 

 
Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 
Istarske županije". 

 
 
i 

RJEŠENJE 
o verifikaciji mandata člana Skupštine Istarske županije 

 
I. 

Umjesto vijećnika Ivice Butorca verificira se mandat vijećnika Skupštine Istarske županije 
IVICE ĆOŠKOVIĆA. 

 
II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
 
 
 
Vijećnik Diego Antončić dana je 27. listopada 2022. godine dostavio pismeno kojom stavlja u 
mirovanje mandat člana Skupštine Istarske županije iz osobnih razloga. Istog dana, odnosno 
27. listopada 2022. godine zaprimili su Odluku HDZ-a – Županijske organizacije Istarske 
županije kojom navode da umjesto izabrane članice Skupštine Istarske županije Irene Hrstić, 
koju je mijenjao Diego Antončić, određuje kao njenog zamjenika Milana Košaru iz Rovinja, 11. 
na listi HDZ-a. Slijedom navedenog, Mandatno verifikacijska komisija utvrđuje Rješenje o 
verifikaciji mandata člana Skupštine Istarske županije kojim se umjesto vijećnika Diega 



                                                             
 

Antončića verificira mandat vijećniku Skupštine Istarske županije Milanu Košari, te koje stupa 
na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim novinama Istarske županije. 
 
Utvrđuje da Skupština jednoglasno prima na znanje Izvješće Mandatno – verifikacijske 
komisije te donosi  
 

ODLUKU 
o stavljanju mandata člana Skupštine Istarske županije u mirovanje 

 
Članak 1. 

Ovom Odlukom utvrđuje se da vijećniku Diegu Antončiću miruje mandat u Skupštini 
Istarske županije. 

 
Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim novinama 
Istarske županije". 

 
 
i 
 

RJEŠENJE 
o verifikaciji mandata člana Skupštine Istarske županije 

 
I. 

Umjesto vijećnika Diega Antončića koji je bio zamjenik za izabranu članicu Skupštine 
Irenu Hrstić, verificira se mandat vijećnika Skupštine Istarske županije Milana Košare. 

 
II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Konstatira da su primili na znanje Izvješće Mandatno-
verifikacijske komisije i predlaže da novi vijećnici polože svečanu prisegu. Moli gosp. Ivicu 
Ćoškovića i gosp. Milana Košaru da ustanu. Pročitat ću prisegu na hrvatskom i talijanskom 
jeziku, a nakon što Vas prozovem prisegu ćete potvrditi sa riječju prisežem ili lo giuro: 
 
"Prisežem da ću prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati savjesno i 
odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske županije i da ću se u 
obavljanju dužnosti člana/članice Skupštine Istarske županije pridržavati Statuta Istarske 
županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre." 
 
Giuro che svolgerò coscienziosamente e con responsabilità, l'incarico derivatomi dai diritti e 
doveri di membro dell’Assemblea regionale, per lo sviluppo economico, culturale e sociale 
della Regione Istriana, che mi atterrò allo Statuto della Regione Istriana nell’espletamento dei 
miei doveri di membro dell'Assemblea della Regione Istriana, e che tutelerò e promuoverò le 
particolarità regionali dell’Istria.” 
 
IVICA ĆOŠKOVIĆ, HDZ, prisežem.  
 
MILAN KOŠARA, HDZ, prisežem. 
 



                                                             
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE: Nakon ovog čina možete punopravno sudjelovati u radu 
Skupštine. Čestitam! Molim vas da potpišete svečane prisege. 
 

 
Ad - 3. 

Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je od prethodne sjednice Skupštine ostalo da 
svoja pitanja postave vijećnici Ivana Špadijer i Ivan Iskra koji je zamolio da bude treći u 
redoslijedu postavljanja pitanja.  
 
IVANA ŠPADIJER, IDS, pozdravlja prisutne. Postavlja pitanje za župana. Navodi kako je u 
ovom Prijedlogu proračuna vidljivo da Istra ulaže u obrazovanje, točnije u školsku 
infrastrukturu i dogradnju novih ustanova i zgrada. Kako u Novigradu tako i u Puli. Zanima ju 
ima li s projektom KLIK nekih novosti, te kakva je situacija sa radovima na srednjoj školi u 
Umagu.  
Napominje kako je bitno graditi i ulagati u školstvo i obrazovanje, ali pritom ne treba zapostaviti 
zaštitu prirode. Podsjeća da je za potrebe realizacije projekta KLIK uklonjen dio stabala i 
zelenila pa postavlja pitanje da li je to bilo moguće spriječiti i da li će dio zelenila biti vraćen. 
 
ŽUPAN, pozdravlja prisutne. Odgovara kako mu je u ovom mandatu jedan od prioriteta 
ulaganje u školstvo jer tu zaista ima puno prostora za napredak. Naglašava da mu je cilj da 
do kraja mandata sva djeca koja pohađaju ustanove čiji je osnivač Istarska županija, odnosno 
sve osnovne i srednje škole, pohađaju nastavu u jednoj smjeni.  
Da bi to bilo moguće određeni dio škola je potrebno nadograditi i proširiti, Tako je i u  
Novigradu potpisan sporazum o izgradnji nove talijanske osnovne škole.  
Navodi da je projekt KLIK jedan jako bitan projekt koji se odnosi na Centar za Kompetentno 
cjeloživotno razvijanje Inovativnih znanja i vještina u sektoru ugostiteljstva i turizma Pula. Cilj 
mu je osigurati prostorne uvjete za cjeloživotno obrazovanje i doškolovanje. Projekt je vrijedan 
oko 50 milijuna kuna od čega će 30 biti osigurano iz sredstava europskih fondova, a razliku 
će financirati Istarska županija. Za potrebe izgradnje je na području na kojem se već nalazi 
dio zgrada bilo je potrebno ukloniti nešto grmlja i stabala. Zelenilo je moralo biti uklonjeno da 
bi se gradilo ali je isto tako u projektu da se to zelenilo nadoknadi po izgradnji. Ona stabla koja 
su bila uklonjena donirana su Centru za beskućnike i biti će iskorištena za ogrjev, ali je u opisu 
projekta predviđeno da po izgradnji 39 % čestice bude ozelenjeno.  
Vezano uz školu u Umagu navodi kako su početkom godine imali sastanak s Gradom 
Umagom i Gradom Buje kako bi iznašli model da pored 21 srednje škole kojima je osnivač 
Istarska županija u mrežu škola uvrste i novu školu u Umagu. Osim same zgrade škola mora 
imati zadovoljene i programske i kadrovske preduvjete kako bi joj nadležno ministarstvo dalo 
da se uključi u mrežu škola i počne s radom. Ona je u ovom trenutku građevina ali se radi na 
tome da zadovolji i ostale preduvjete i komponente da zadovolji ministarstvo ali i građane 
Grada Umaga. U Bujama postoje 3 srednje škole pa je bitno pronaći i smjerove koji jedni 
drugima neće biti konkurencija. Pročelnica na tome intenzivno radi, te je nedavno bila i na 
sastanku u Ministarstvu obrazovanja u Zagrebu kako bi se ti preduvjeti zadovoljili i kako bi se 
zgrada pretvorila u ustanovu srednjoškolskog obrazovanja.  
 
VILI BASSANESE, SDP, pozdravlja prisutne. Navodi kako je uputio prijedlog da se izradi 
županijska Strategija održivog policentričnog razvoja Istre koja nije prihvaćena. Sukladno 
tome, a na tragu policentričnog razvoja Istre, volio bi da se osnuje Fond za razvoj Ćićarije u 
iznosu od milijun eura. Navodi da Županija prikuplja porezne prihode od 17% na razini općina 
i gradova što je 20 milijuna eura, od čega je dio decentraliziran, tako da za to postoji prostor. 



                                                             
 

Neka od područja Istarske županija uopće nisu razvijena ili nam kopne pred očima. Smatra 
da je Ćićarija prevelik problem da bi se bavili politikom ili politikantstvom. Tamo trenutno nema 
niti 170 ljudi. Napominje da je tu inicijativu pokušao predložiti prije godinu dana, međutim nije 
naišao na nikakav odaziv pa predlaže ponovno.  
Dodaje kako smatra da je u jednom dijelu prekršen Poslovnik jer na sjednici Skupštine postoji 
preko 30 točaka, s materijalima od preko tisuću stranica. Poziva vijećnike neka se jave ako su 
uspjeli pročitati svih 1200 stranica materijala, a o njima moraju odlučivati.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako ne razumije na koji se članak Poslovnika vijećnik 
referira, ali poziva župana da odgovori na pitanja.  
 
ŽUPAN ističe kako u Prijedlogu proračuna za 2023. godinu postoji stavka koja je namijenjena 
upravo jedinicama lokalne samouprave koje su manje razvijene, a tu spada i područje Ćićarije, 
odnosno Općina Lanišće. Smatra kako s tom Općinom Županija ima izvrsnu suradnju. Kada 
im je trebalo izaći u susret Županija je to učinila, jednako kao i prema Lupoglavu, Karojbi, 
Gračišću itd. Navodi da su ta sredstva za 2023. godinu povećali te će nastaviti biti na usluzi 
svim gradovima i općinama te posebno skrbiti upravo o onima koji su manje razvijeni.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako zna da je predlaganje proračuna na drugoj razini 
zakonska osnova, međutim smatra kako tu nema dovoljno transparentnosti. Ono što je župan 
naveo nije vidljivo kada se proračun prezentira na drugoj razini. Ima 800 stranica proračuna 
na drugoj razini. Postavlja pitanja može li to netko pratiti, te je li itko pročitao svih 1200 stranica 
materijala.   
 
ŽUPAN odgovara kako je on pročitao sve materijale.  
 
HANI GLAVINIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Postavlja pitanje hoće li Istarska županija i u ovoj 
akademskoj godini 2022. – 2023. dodjeljivati studentske stipendije u 3 kategorije kako je to 
bilo i prethodnih godina. Radilo se je o redovnim stipendijama, stipendiranju mladih lošijeg 
imovinskog stanja i stipendiranju studenata na studijima za deficitarna zanimanja u Istarskoj 
županiji. Zanima ju kada će biti raspisani javni natječaji za pojedine kategorije.  
Drugo pitanje upućuje pročelniku Upravnog odjela za održivi razvoj. Navodi da građanke i 
građani Grada Pazina, a posebno stanovnici ulice Dubravica već godinu i pol dana žive u 
nehumanim uvjetima u suživotu sa štakorima, žoharima, dišući zagađeni zrak i gotovo 
neizdrživ smrad. Razlog tome je neadekvatno skladištenje otpada jedne talijanske tvrtke koje 
je u konačnici dovelo i do urušavanja međukatne konstrukcije zbog čega se je otpad 
djelomično rasuo i po dvorištu. Nagomilani otpad stvara sve veće probleme i predstavlja 
potencijalnu ekološku poteškoću za Grad Pazin. Budući da se na problem već dugo ukazuje, 
ali ga se ne rješava moli pročelnika sve informacije i radnje koje je Županija poduzela, te koje 
može i planira poduzeti.  
 
PATRICIA PERCAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, pozdravlja prisutne i 
zahvaljuje vijećnici na pitanju. Odgovara kako se i ove godine po istim kriterijima planira 
dodjela stipendija. Prema Pravilniku o redovnim stipendijama planira se dodjela stipendija od 
1400 kuna za 10 mjeseci budući da su to jednogodišnje stipendije. Za stipendiranje mladih 
lošijeg imovinskog stanja dodjeljuje se 20 stipendija u istom iznosu, a za stipendiranje 
studenata na studijima za deficitarna zanimanja i zanimanja u zdravstvu dodjeljuje se 20 
stipendija u iznosu od 2200 kuna, na razdoblje od više godina. Natječaje planiraju objaviti 
sljedeći tjedan.  
 
Dr. Sc. MIRKO RADOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj, pozdravlja 
prisutne. Odgovara kako je će pojasniti kronologiju događaja vezanu uz problem zbrinjavanja 



                                                             
 

otpada. Izdavanje dozvola za gospodarenje opasnim otpadom je u nadležnosti Istarske 
županije. Na temelju zahtjeva firme Natural recycling company Istarska županija je izdala 
dozvolu za gospodarenje opasnim otpadom u studenom 2019. Dozvola je izdana na području 
Dubravice i u tom su trenutku bili zadovoljeni svi uvjeti propisani Zakonom o gospodarenju 
otpadom i Pravilnikom o gospodarenju otpadom. U postupku izdavanja dozvole sudjelovala 
su sva tijela propisana zakonom. Dozvola je izdana za skladištenje otpada i za postupke 
obrade otpada, ali ne i recikliranje. Međutim, vrlo brzo nakon što je dozvola izdana, u srpnju 
2020. godine, došlo je do problema jer je uočeno da se otpad ne skladišti u uvjetima 
propisanim dozvolom i elaboratom. Tada je Inspekcija za zaštitu okoliša izašla na teren, a još 
prije dostave zapisnika o izlasku Inspekcije na teren stigla je i obavijest firme Natural recycling 
company o rušenju međukatne konstrukcije. Inspekcija za zaštitu okoliša donijela je rješenje 
o privremenoj obustavi obavljanja djelatnosti jer je utvrdila da je otpad skladišten suprotno 
pravilima o njegovu skladištenju, te je dala rok od 30 dana da se lokacija privede uvjetima 
dozvole. Nakon isteka roka i ponovnog uvida utvrđeno je da nije učinjeno to što je inspekcija 
naložila pa je ona uputila Istarskoj županiji prijedlog za ukidanjem dozvole. Županija je tada 
donijela rješenje o ukidanju dozvole. Natural recycling company se je na njega žalio, ali je 
žalba u drugostupanjskom postupku odbijena pa je dozvola ukinuta krajem 2020. godine. 
Vezano za daljnje aktivnosti navodi da je Pučki pravobranitelj izlazio na teren kao i Grad Pazin 
te su poduzeti neki koraci za rješavanje problema. Ipak, samo kažnjavanje, davanje naloga 
za uklanjanje otpada i njegova sanacija je u nadležnosti državnog inspektorata. Na žalost to 
izvršenje još nije učinjeno.  
 
MARINELA BAŠIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Zanima ju kada kreće konstrukcija Odjela za 
dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-
Rovigno. Postavlja i pitanje koliko iznosi uspješnost spašavanja života kod srčanih udara i 
zatajenja srca u Istarskoj županiji, odnosno, koliko uspješnih intervencija u toj domeni imaju 
djelatnici Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije.  
 
ŽUPAN zahvaljuje na postavljenom pitanju. Zahvaljuje svim gradovima i općinama koje su 
prihvatile financijski sudjelovati u tom projektu. Odgovara kako bi se krajem godine trebao 
raspisati međunarodni javni natječaj za izbor izvođača radova. S obzirom na propise koji 
reguliraju postupak javne nabave i moguće žalbe moguće je da će taj postupak dulje trajati, 
ali vjeruje da će tu sve proći u najboljem roku te da će već sljedeće godine na lokaciji objekta 
imati gradilište.  
 
GORDANA ANTIĆ dr. med, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
pozdravlja prisutne. Odgovara kako postoje situacije koje u životu možemo predvidjeti i one 
koje ne možemo. Možemo predvidjeti da će se u Istarskoj županiji dogoditi između 250 i 280 
srčanih zastoja godišnje. Tu jedna trećina otpada na turiste, a ostalo su žitelji Istarske 
županije. Navodi kako je kod takvih situacija često presudna prva reakcija. Smatra kako je tu 
potrebno uključivanje svih građana Istarske županije jer je bitno i oživljavanje bolesnika prije 
dolaska same hitne službe i postavljanje automatskih defibrilatora na području cijele Županije.  
Corona kriza je to malo usporila ali je cilj postati društvo i zajednicu koja spašava živote, te 
postići da se u najmanje 85% slučajeva sa oživljavanjem započne još prije dolaska hitne 
službe, dok je trenutni postotak oživljavanja prije dolaska hitne pomoći 60%. Rezultati 
preživljavanja su protekle godine bili 23,8%, a još od 2015. godine su u usponu. Pojašnjava 
kako je u Europi taj postotak od 10 do 15%, ovisno o razvijenosti zemlje. Što se tiče infarkta, 
svi oni koji će doživjeti srčani udar kod kuće ili na radnom mjestu biti će zbrinuti i prevezeni u 
KBC Rijeka, odnosno u bolnicu u Izolu. Istarska županija sufinancira navedene troškove u 
iznosu od oko 400 000 kuna. Po pitanju zbrinjavanja pacijenata u slučajevima u kojima je 
vrijeme presudno još treba razviti odgovarajuću razinu prekogranične suradnje. Rezultati 
zbrinjavanja svih infarkta su dosta dobri jer upravo u prvom satu po doživljenom infarktu 



                                                             
 

bolesnici doživljavaju i razne srčane aritmije te je tu jako bitno znanje osoba koje ih zbrinjavaju. 
Fluktuacija zdravstvenog kadra tu situaciju otežava, ali ne ugrožava i ne umanjuje zdravstvenu 
zaštitu jer su svi adekvatno educirani. Navodi kako je samo ove godine 40 % novih liječnika 
došlo u Zavod za hitnu medicinu.  
 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, pozdravlja prisutne. Navodi ako se često može čuti da je 
prostor naš najvrjedniji resurs i kako njime moramo pažljivo gospodariti. U teoriji se svi slažu 
da se ne smije dogoditi apartmanizacija i betonizacija Istre, međutim kada to treba primijeniti 
u praksi zavlada muk. Pojašnjava kako svjedočimo Izmjenama Prostornog plana Grada Buja 
kojim se predviđa urbanizacija poljoprivrednog zemljišta na kojem se nalaze nasadi 
zaštićenog muškata. Radi se o prenamjeni područja od oko 10 000 metara kvadratnih na 
kojem inozemni investitor planira izgradnju centra medicinsko – turističke namjene na kojem 
predviđa vile, restorane, hotele i apartmane. Predmetno zemljište graniči s najvećim 
vinogradom čuvenog momjanskog muškata koji je 2021. godine zaštićen od strane Europske 
komisije, te je dobio oznaku podrijetla zemlje Europske unije nakon dugogodišnjeg zalaganja 
momjanskih vinara. Navodi kako izgradnja kompleksa nije kompatibilna s ekološkom 
poljoprivredom za koju je potrebno zadovoljiti posebne uvjete. Izgradnja je  u suprotnosti i s 
trenutnim Prostornim planom Istarske županije koji člankom 52. potiče izgradnju ekološke 
poljoprivrede te predviđa mjere zaštite poljoprivrednog zemljišta u svom članku 30.  Smatra 
da je neodgovorno da se iznimno vrijedno poljoprivredno zemljište iz poljoprivrednog 
prenamijeni u građevinsko zemljište za turističke svrhe. Postavlja pitanje zašto Zavod za 
prostorno uređenje Istarske županije ne vidi ništa sporno po pitanju te prenamjene. S obzirom 
da je jučer objavljena ponovljena javna rasprava zanima ga da li će Županija reagirati. Smatra 
kako je to područje nastajanja istarskih proizvoda iznimne kvalitete i izvornosti, te kako ne 
treba pustiti da stogodišnji trud poljoprivrednika preko noći padne u vodu. Ističe kako je 
momjanski muškat dobio zaštitu na razini Europske unije pa je vrijeme da isto dobije i od 
strane Istarske županije. Zahvaljuje.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi kako je vijećnik prešao dozvoljeno vrijeme za 
postavljanje pitanja pa ga upozorava da na to u buduće pripazi.  
 
ŽUPAN odgovara kako se to pitanje može postaviti na način kako je to napravio vijećnik te 
Županiju optužiti da ne brine o svojim vinarima. Navodi da to nije tako. Ističe da svaka jedinica 
lokalne samouprave ima svoju autonomiju u planiranju prostora.  
 
VILI BASSANESE, SDP, (iz klupe) navodi da to nije baš tako. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE trži mir na sjednici. 
 
ŽUPAN smatra kako treba poštivati autonomiju Grada Buja koji ima legalno izabrano 
predstavničko i izvršno tijelo te je siguran da Gradsko vijeće Grada Buja promisli prije nego 
predloži Izmjene i dopune svog Prostornog plana. Navodi da nije upoznat s detaljima priče, 
međutim mišljenja je da nema mjesta za crne scenarije i uništenja priče o momjanskom 
muškatu koja je građena stoljećima. Što se tiče Zavoda za prostorno planiranje tamo radi 
struka i ona ocjenjuje da li je prostorni plan lokalne jedinice u skladu s planom višeg reda ili 
nije. Ako nije onda neće dobiti potrebnu suglasnost i neće biti usvojen. Moli da se takve stvari 
prepuste struci. Smatra da gradovima i općinama treba dopustiti da same odlučuju o svom 
prostoru dok im županijski plan tu daje smjernice. Ponavlja kako Grad Buje ima legalno 
izabrano predstavničko i izvršno tijelo koje o tome trebaju odlučivati. Navodi da mu izgradnja 
zdravstvenog centra na prvu ne zvuči loše, iako ne znači da će do nje na kraju i doći jer je to 
druga tema i drugo pitanje. Mišljenja je kako ju ne treba staviti u korelaciju s apartmanizacijom 
i betonizacijom, barem koliko je on za sada upoznat s projektom.  



                                                             
 

 
SLAVEN BOLJUN, MOŽEMO!, traži bolje obrazloženje pitanja zašto Županija misli da to nije 
u suprotnosti s Prostornim planom Istarske županije s obzirom da se radi o području pod 
zaštitom izvornosti. Smatra da o razini katastrofičnosti treba pitati tamošnje vinare budući da 
se govori o izgradnji turističkog kompleksa tamo gdje bi trebali biti vinogradi. Zanima ga da li 
će se Istarska županija uključiti u ponovljenu javnu raspravu te da li će Zavod za prostorno 
planiranje reagirati budući da se prema članku 107. Zakona o Prostornom uređenju prije 
donošenja prostornog plana uređenja grada, odnosno općine i generalnog urbanističkog plana 
mora pribaviti mišljenje zavoda za prostorno uređenje županije u pogledu usklađenosti tog 
plana s prostornim planom županije. Postavlja pitanje županu da zašto misli da je izgradnja 
predmetnog kompleksa dobra stvar. 
 
ŽUPAN odgovara kako nije rekao da je izgradnja tog kompleksa dobra ili loša stvar. Smatra 
da vijećnik griješi ako misli da gradonačelnik Grada Buja ne vodi brigu o svojim građanima, 
vinarima i prostornom uređenju. Naglašava kako ne može odgovarati na pitanja koja su u 
domeni Grada Buja. Može dati načelan odgovor ali ovo nije diktatura u kojoj on s razine 
Županije može naložiti nekom gradu ili općini kako da postupa. Navodi da je Zavod za 
prostorno uređenje tematika struke, a ne politike. Ukoliko predložena izmjena prostornog 
plana nije u skladu s planom višeg reda, taj Zavod neće dati svoju suglasnost te mu tu nitko 
ne može govoriti kako da postupa.  
 
TEREZA BANIĆ, IDS, pozdravlja prisutne. Budući da je listopad mjesec borbe protiv raka 
dojke zanima ju u kojoj je fazi nabavka mobilnog mamografa, te koliki je odaziv žena na te 
preventivne preglede.  
 
GORDANA ANTIĆ dr. med, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
odgovara kako je 30. listopada raspisana javna nabava za nabavku mamografa i ona je sad 
u tijeku. Što se tiče odaziva navodi kako imaju 2 programa. Jedan je nacionalni za žene starije 
od 50 godina, a drugi županijski za žene između 40 i 50. Napominje kako postoji i mamograf 
u Pazinu na koji dolaze žene iz cijele Istre. Odaziv na nacionalni program je nešto veći nego 
ranije i iznosi 52,7%, ali ipak ističe kako još treba poraditi na zdravstvenoj pismenosti. Dodaje 
kako su iz tog razloga pozvali pročelnike odjela za društvene djelatnosti iz svih gradova i 
općina Istre kako bi s njima razgovarali o toj temi. Odaziv na županijski program je oko 47%.  
 
MARKO FERENAC, SDP, pozdravlja prisutne. Navodi kako prvo pitanje upućuje ravnatelju 
Istarskih domova zdravlja ili, ako njega nema, pročelniku Kišberiju koji je ujedno i predsjednik 
upravnog vijeća te ustanove. Prema čl. 33. statuta ustanove propisano je da ravnatelj imenuje 
i razrješuje voditelje organizacijskih jedinica. Nedavno je bio objavljen natječaj za ravnatelja 
ustanove, međutim ne postoji mogućnost da se raspišu natječaji za poslove kao što su glavna 
sestra ispostave ili voditelj ispostave. Zanima ga na koliko su godina izabrane osobe 
postavljene na te funkcije te smatra da bi bilo transparentno da se za ta radna mjesta ipak 
raspiše javni natječaj kako bi se mladom i obrazovanom kadru dopustilo da se natječe za te 
pozicije. Pogotovo budući da je poznato da vlada sve veći deficit takvog kadra.  
 
Drugo pitanje upućuje ravnatelju Županijske uprave za ceste, a radi se o dionici koja povezuje 
Kaštelir i Vižinadu. Navodi da ona svakim danom sve više propada, a jako je važna za taj dio 
Poreštine. Ne samo za domicilno stanovništvo, nego i za sve veći broj prolaznika i turista. 
Zanima ga da li je Županijska uprava za ceste imala neka planove s tom dionicom. Zna da su 
im sredstva ograničena, ali predlaže da se svejedno u planovima za iduću godinu predvide 
neka sredstva za taj dio, kako bi se mogla iskoristiti i sredstva Ministarstva, europskih fondova 
ili neka treća.  
 



                                                             
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zahvaljuje vijećniku te ga upućuje na čl. 99. Poslovnika o radu 
koji govori kako na pitanja vijećnika odgovaraju župan, pročelnici ili neka druga osoba koju 
župan ovlasti.  
 
ŽUPAN navodi kako će i na prvo i na drugo pitanje odgovoriti pismenim putem.  
 
ZDENKO PLIŠKO, ISU-PIP, pozdravlja prisutne. Predlaže da se pokuša naći rješenje za 
problem parkinga kod Opće bolnice u Puli. Navodi da svatko tko koristi to parkiralište s njime 
ima poteškoća, a trebao bi služiti osobama koje koriste usluge bolnice. Nakon 9 u jutro tamo 
je nemoguće parkirati, a kada bi došli na večer primijetili bi kako taj parking većinom zauzmu 
osobe koje ne idu u bolnicu. Smatra da je taj problem vrlo lako rješiv na način da se fizički ili 
na neki drugi način regulira ulaz na parking. Navodi kako ima još jedno pitanje.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE upozorava vijećnika na vrijeme. 
 
ZDENKO PLIŠKO, ISU-PIP, odgovara kako će požuriti te kako ga još zanima kakva je 
situacija s nadogradnjom doma Alfredo Štiglić u Puli koja je planirana do 2024. godine.  
 
ŽUPAN, se slaže s vijećnikom vezano uz problematiku parkinga kraj Opće bolnice u Puli. 
Navodi da je od 2019. godine na ovamo više puta sa čelnim ljudima Opće bolnice Pula 
razgovarao o tom problemu, te su zaključci išli u smjeru izgradnje parkinga na više etaža. U 
tom slučaju bi se bolje iskoristio prostor, dobio puno veći broj parkirnih mjesta, a na krov bi se 
stavili solarni paneli za proizvodnju električne energije uz mogućnost da se na samom vrhu  
izgradi i heliodrom. Smatra kako je ključno što bi na taj način sistem parkiranja bio uređen, 
dok je to danas parking bez sustava naplate i nerijetko se dešava da ljudi puštaju auto na 
njemu danima. Navodi da je parking u vlasništvu bolnice pa se nada se da će ona prihvatiti 
ovakve ideje jer bi na taj način parking mogao pružiti puno više.  
 
Što se tiče nadogradnje, odnosno proširenja doma „Alfredo Štiglić“ u Puli, odgovara kako je 
Istarska županija s Gradom Pulom potpisala sporazum o zajedničkom financiranju tog 
projekta na način da svatko financira 50% izgradnje.  Navodi kako se danas otvaraju neke 
nove financijske inicijative koje prije nisu postojale, poput mogućnosti dobivanja bespovratnih 
sredstava od strane europskih fondova. Vjeruje da tijekom ove godine mogu započeti s 
nadogradnjom doma, a do završetka mandata ju i dovršiti. Naglašava kako je Istra jedina 
županija u Republici Hrvatskoj koja gradi ili proširuje 3 doma za starije i po istom principu 
sufinancira njihovu izgradnju za 50%, a radi se o domovima u Pazinu, Labinu i Buzetu. Smatra 
kako će s proširenjem doma u Puli zaokružiti taj proces i na taj način olakšati smještaj građana 
treće životne dobi u domove za starije.  
 
VANJA MARKOVIĆ, MOŽEMO!, pozdravlja prisutne. Navodi kako nije potrebno elaborirati 
značaj kvalitetnog i educiranog pomoćnika u nastavi, kako za razvoj tako i za obrazovanje 
djece s poteškoćama u razvoju. Svjedoci smo kako se potrebe za tim kadrom povećavaju, dok 
mnoge škole sve teže zadovoljavaju potrebe svojih učenika za tim vidom podrške pa je u 
nekim dijelovima županije vani već sedmi javni poziv za popunjavanje mjesta pomoćnika u 
nastavi. Što znači da ni nakon 6 javnih poziva škole nisu uspjele pronaći dovoljan broj 
pomoćnika u nastavi. Razlog neatraktivnosti tog radnog mjesta prolazi dijelom u pravilniku koji 
regulira rad pomoćnika, a dijelom u vrlo niskoj naknadi za rad. Radi se o zapošljavanju 
isključivo na određeno radno vrijeme, samo za vrijeme trajanja nastavne godine od rujna do 
sredine lipnja, a uz sve to pomoćnici primaju i izrazito nisku naknadu za rad koja se kreće oko 
25 kuna neto po satu. Ovisno o radnom stažu, te ovisno o nastavnom planu, odnosno o 
satnicama učenika koje, pogotovo u nižim razredima osnovne škole, često iznose samo 18 
sati, plaća jednog pomoćnika u nastavi koji nema prethodnog radnog iskustva mjesečno može 



                                                             
 

iznositi tek oko 2000 kuna. Navedena situacija utječe i na kvalitetu kadra na ovom radnom 
mjestu. Misli kako se svi mogu složiti da je potrebno osigurati bolje uvjete za rad pomoćnicima 
u nastavi kako ne bi ostali bez ikakvih, a kamoli kvalitetnih, pomoćnika u nastavi. Pohvaljuje 
Istarsku županiju na tome što sufinancira pomoćnike u nastavi i kada to nije moguće 
korištenjem europskih sredstava, a ono što moli je informacija koliko je trenutno zaposleno 
pomoćnika u nastavi u školama kojima je osnivač Istarska županija, jesu li popunjena sva 
otvorena radna mjesta te da li se razmišlja o povećanju plaća za pomoćnike u nastavi kako bi 
im se osigurala plaća koja je dostojna za život te omogućilo djeci s poteškoćama u razvoju 
ono što se jamči ovom mjerom, a to je ostvarenje prava na odgoj i obrazovanje.  
 
PATRICIA PERCAN, Pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu pozdravlja prisutne i zahvaljuje na pitanju. Odgovara kako je vijećnica Marković u 
pravu te doista postoji problem s pronalaženjem pomoćnika u nastavi koji se je počeo događati 
prethodne godine, a ove je godine dodatno potenciran. Po prvi puta se je Upravni odjel za 
obrazovanje, sport i tehničku kulturu uključio u traženje pomoćnika u nastavi jer škole u 
nekoliko navrata ponavljaju natječaje, a još ima nekoliko škola koje nemaju dovoljan broj 
pomoćnika. Navodi da na nivou županije ima 105 pomoćnika u radnom odnosu. Slaže se da 
njihove naknade nisu na odgovarajućoj razini što je nešto sa čime bi se u budućnosti trebali 
pozabaviti.  
 
DAVOR KOMAR, IDS, pozdravlja prisutne. Postavlja pitanje da li je turistička sezona 2022. 
godine utjecala na Istarsku županiju u financijskom smislu te mogu li ju usporediti sa 2019. ali 
i dvije pandemijske godine.  
 
ŽUPAN odgovara kako je i ova sezona pokazala da je Istra turistički šampion Hrvatske. Brojevi 
su, i u smislu dolazaka stranih turista, i u smislu ostvarenih noćenja, bili veći nego rekordne 
2019. godine. Mišljenja je da je Istra, što se tiče kvantitete i samog broja turista, dosegla svoj 
maksimum. Sada treba više poraditi na kvaliteti, te raznim programima i turističkim uslugama 
raditi na produljenju sezone. U samoj špici sezone, srpanj i kolovoz su Istri počeli biti lagani 
uteg i u smislu funkcioniranja infrastrukture, i u smislu funkcioniranja ljudi na ovom području. 
Ovo je bila jedna iznimno suha godina pa je uvedena redukcija pitke vode prvog stupnja za 
određene gospodarske aktivnosti. Nada se da će sljedeća godina po tom pitanju biti bolja jer 
je kiša ipak pala, a radi se i na projektu ispitivanja geotehnike brane na jezeru Butoniga kako 
bi se vidjelo može i se ona još malo podići te osigurati dodatnih 3 milijuna kubika vode.  
Ističe kako je tijekom ljeta u špici sezone na e – visitoru bilo registrirano oko 308 000 turista, 
ali je činjenica da je registriranih ležajeva u Istarskoj županiji 420 000. Postavlja pitanje koliko 
je bilo neprijavljenih gostiju ako se je u vrhuncu sezone tražio krevet više. Radi se o razlici od 
100 000 ljudi, ne računajući ilegalnu gradnju. Postavlja pitanje koliko ljudi ljeti boravi u Istri.  
Da li je to 500 000, 600 000 ili 700 000. Smatra kako i u turizmu ima puno stvari koje bi se 
mogle ispraviti. Daje primjer slabog ili nikakvog funkcioniranja turističke inspekcije koja bi 
trebala vršiti kontrolu gostiju koji se ne prijavljuju, a vrše pritisak i na gospodarstvo i na samu 
Istarsku županiju. Naglašava kako je bitno imati sustav u kojem oni ljudi koji ovdje borave 
bivaju ovdje i prijavljeni jer svi oni koriste infrastrukturu, proizvode određen otpad itd. Mišljenja 
je da tu ima jako puno sive zone. Jedan od pokazatelja koji to mogu plastično pokazati je broj 
slovenskih turista tijekom ove godine u odnosu na prošlu pandemijsku godinu. Navodi da 
tijekom 2020. i 2021. nisu toliko mjerili turističke rezultate jer su to bile izvanredne okolnosti 
ali je indeks slovenskih posjetitelja 2022. godine bio 64, što je za 36% manje slovenskih turista 
nego 2020. godine. Smatra da to ne govori da oni nisu dolazili ovdje već da nisu bili 
evidentirani, odnosno prijavljeni. Naglašava kako to nije lojalna konkurencija svima onima koji 
pošteno rade. Ponavlja kako turizam ima i puno pozitivnih strana te postavlja pitanje što bi bilo 
s Istrom da turizma nema. Ističe njegove dobrobiti za poljoprivredne proizvođače i velik broj 
zaposlenih u turizmu. Navodi da je sezona bila odlična, a sada treba razmišljati dugoročno 



                                                             
 

kako sačuvati održivost turizma. Smatra kako je to trenutno jedna od ključnih tema kojom se 
na svim razinama bave, od Strategije razvoja održivog turizma Republike Hrvatske pa na 
dalje. Ističe da je održivost ključna tema ako i dalje želimo biti uspješni.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, pozdravlja prisutne. Veseli ga što je nova bolnica započela s radom 
još davnih dana međutim prije nekoliko dana, radi „glancanja lika i djela pojedinaca“, upriličeno 
je i svečano otvaranje. Zanima ga koliko je to koštalo porezne obveznike te tko je to platio?  
Drugo pitanje je vezano uz požar u Osnovnoj školi u Fažani. Prošle dao je amandman na 
proračun da se krene u nadogradnju te škole zbog neadekvatnih uvjeta rada, a sada su zbog 
požara djeca morala preći na online nastavu. Zanima ga kad će se nastaviti s projektom 
nadogradnje osnovne škole.  
 
ŽUPAN odgovara kako je bolnica počela s radom ove godine ali je otvorenje odgođeno zbog 
Corona virusa. Navodi da je istina da su htjeli imati svečano otvorenje kad je bolnica otvorena 
ali to zbog pandemije nije bilo primjereno. S druge strane, smatra da je najvišu investiciju u 
zdravstvu u Istri u posljednjih 30 godina, vrijednu 800 milijuna kuna, bilo potrebno obilježiti 
Misli da to nije bila nikakva pretjerana manifestacija ali manifestacija organizirana s ciljem da 
se zahvali 1300 djelatnika koji su radili u vrlo teškim uvjetima, na dvije lokacije. Ističe kako su 
oni zaslužili da im se kaže hvala. To nije nikakva promocija ni „šminkanje lica i djela“ kako je 
nazvano, već zaslužena proslava. Navodi kako puno manje investicije, poput kilometra ceste 
bivaju obilježene i ljudi se na njima podruže. Postavlja pitanje zar tako velika investicija ne 
zaslužuje jednu takvu malu i skromnu svečanost bez nekakve velike pompe ali da se zahvali 
ljudima. Napominje da je proces izgradnje bolnice trajao punih 7 godina. Prvi ugovor sklopljen 
je još 2006. godine, a predviđao je izgradnju bolnice do 2009. godine.  Puno toga je trebalo 
izmijeniti, nastupio je porast cijena i tako dalje. Smatra kako je to trebalo obilježiti. Navodi da 
će za sam iznos cijena vijećnik morati uputiti pitanje Općoj bolnici u Puli jer su oni vodili taj 
financijski dio, a on ne raspolaže s tim podatkom.  
 
PATRICIA PERCAN, Pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu odgovara kako je, što se tiče Osnovne škole Fažana, dokumentacija jednim velikim 
dijelom izrađena. Općina Fažana je i sufinancirala jedan dio projektne dokumentacije. 
Pojašnjava kako je, što se tiče uvrštenja u proračun i početka radova, Osnovna škola Fažana 
u istom „paketu“ s ostalim školama koje još rade u dvije smijene a to su Marčana, Savičenta, 
Žminj i Juršići. Ističe kako očekuju sredstva iz Nacionalnog fonda za oporavak i otpornost koja 
su trebali dobiti još početkom ljeta, ali još nema konkretnu informaciju kada će javni poziv biti 
raspisan.  
 
DANIJEL FERIĆ, SDP, navodi kako nije zadovoljan odgovorom jer nije dobio odgovor koliko 
je otvorenje koštalo. Smatra kako nije sporno zahvaliti radnicima već je sporno ako je to 
koštalo 200.000 kuna javnog novca. Mišljenja je da se je radnicima moglo zahvaliti i bez 
potrošnje tolikog novca te kasnijeg kontaktiranja gradova da sufinanciraju taj iznos.  
 
ŽUPAN, navodi da je vijećnik očito informiraniji od njega ako zna koliko je obilježavanje 
otvorenja koštalo. Raspitat će se pa dostaviti obavijest o tome vijećniku. Naglašava da bi takvu 
kritiku prihvatio od drugih vijećnika, ali ne i vijećnika koji je kao direktor Hrvatske lutrije dijelio 
šampanjac sa zlatnim listićima.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE konstatira da je sada 11.20 i zaključuje vijećnički sat. Navodi 
kako je ostalo da na sljedećoj sjednici svoje pitanje postave vijećnici Alen Gržinić, Ivan Iskra, 
Irena Peruško i Miloš Bajić.   
 

 



                                                             
 

Ad - 4. 
Prijedlog Proračuna za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu – I. čitanje  
 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije putem Power point prezentacije obrazlaže predmetnu točku. Ističe kako Proračun 
Istarske županije za 2023. g. ima dvije bitne promjene u odnosu na prethodne proračune. Prva 
je iskazivanje u euru obzirom da će se euro od 01.01.2023. uvesti kao službena valuta u RH.  
Druga promjena u proračunu je iskazivanje planova na drugoj razini ekonomske klasifikacije, 
što je u skladu s novim Zakonom o proračunu koji je na snazi od 01. 01. 2022. godine, te 
povezivanje programa, projekata i aktivnosti sa strateškim aktom. To se postiže na način da 
se u obrazloženjima stavlja naglasak na pokazatelje učinkovitosti, a oni su preuzeti iz 
Provedbenog programa. Ovim promjenama se skreće pozornost sa pitanja kako će se 
provoditi programi na pitanje što će se provesti kroz programe i sa kojim učincima. 
Definiranjem mjerljivih pokazatelja moguće je pratiti da li program postiže svoje ciljeve.  
Proračun se predlaže u visini od 244.491.000,00 eura. Projekcije je predlažu u visini od 221,3 
mil. eura za 2024. godinu te u visini od 211,8 mil. eura za 2025. godinu. Ako te iznose 
iskažemo u kunama, prijedlog proračuna iznosi milijardu i 842 mil. kn, dok se projekcije 
predlažu u visini od milijardu 668 mil. kuna za 2024. g. i u visini od milijardu i 596 mil. kn u 
2025. godini. 
Pojašnjava kako su projekcije proračuna za 24. i 25. manje od proračuna za 2023. godinu iz 
razloga što su u proračun uvrštene investicije. One će se najviše izvoditi u 23. i 24. godini, a 
nisu u tolikoj mjeri navedene za 25. Istarska županija i za to razdoblje ima planirane investicije 
koje za sada nisu stekle uvijete da bi ih se uvrstilo u proračun, a to su zatvorena financijska 
konstrukcija, otvoreni natječaji iz EU fondova te dogovorena suradnja i sufinanciranje s 
ministarstvima, gradovima, općinama i drugim investitorima.   
U proračunu su sadržani i financijski planovi 74 proračunskih korisnika. Na Istarsku županiju 
se odnosi 22% planiranih sredstava, odnosno 54.427.858,30 eura, a na proračunske korisnike 
78% ili 189.572.141,70 eura.  
Istarska županija planira ostvariti sveukupno 72,6 mil. eura prihoda. Proračunski korisnici 
planiraju ostvariti sveukupno 171,3 mil. eura. 
U strukturi prihoda koje ostvaruje Istarska županija najznačajniji su porezi koji iznose 34% dok 
pomoći iznose 40%. Porezni prihodi planiraju se u visini od 34% što iznosi 24,6 mil. eura ili 
186 mil. kn. Poreza na dohodak se planira u visini od 22 mil.eura ili 165,7 mil.kn. Nenamjenski 
dio poreza na dohodak se planira u visini od 19,1 mil. eura ili 144 mil. kn. te se oni mogu 
koristiti za razne programe i projekte.  
 
U strukturi prihoda proračunskih korisnika najznačajnije su pomoći iz državnog proračuna, iz 
županijskog i HZZO a sveukupno iznose 81%. Po 8% se financiraju iz vlastitih prihoda i iz 
posebnih prihoda. Navodi kako se od sveukupno planiranih rashoda u visini od 244,4 mil. eura 
na proračunske korisnike odnosi 189,5 mil. eura, a na Istarsku županiju 54,9 mil. eura. 
Proračunski korisnici će svoja planirana sredstva većinom koristiti za plaće i materijalne 
rashode, a manjim dijelom na ulaganja u imovinu te otplate kredita. Kod Istarske županije je 
situacija malo šarolikija te će ona najvećim dijelom ulagati u investicije, zatim dodjeljivati 
sredstva kroz donacije, pomoći JLS, subvencije, naknade kućanstvima, zatim za plaće i 
materijalne rashode. Ističe investicije u materijalnoj imovini koje su planirane za sljedeću 
godinu. Proračunski korisnici s čak 57% plana isplaćuju plaće, 30% iznose materijalni rashodi, 
te 5% ulažu u imovinu i sa 4% otplaćuju kredite. Istarska županija 16% svojih sredstava odvaja 
za plaće, 13% za materijalne rashode, 43% ulaže u imovinu, te otplate kredita čine 3%.  
Kod proračunskih korisnika ističu se investicije u zdravstvu te osnovne i srednje škole, a kod 
upravnih tijela Istarske županije najviše se sredstava planira u UO za obrazovanje zbog 
investicija koje se tamo planiraju. Investicije iznose 38 milijuna eura, a najveći je spominjani 
projekt ulaganja u osnovne škole od 14 milijuna eura koji obuhvaća više škola koje prelaze na 



                                                             
 

jedno smjensku nastavu, potom projekt KLIK i tako dalje. Ističe i nadogradnju Doma za starije 
osobe Alfredo Štiglić u vrijednosti od 8 milijuna eura kao najveću investiciju u zdravstvu, te 
Dom za starije osobe Raša u vrijednosti od 170 000 eura, i Bolnicu za ortopediju i rehabilitaciju 
Martin Horvat Rovinj- Rovigno u vrijednosti od 2,3 milijuna eura. Navodi kako stoji na 
raspolaganju za dodatna pitanja.  
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu o klubovima.  
 
VILI BASSANESE, u ime kluba SDP-a, traži pojašnjenje jer mu iz izloženog nešto nije jasno. 
Navodi kako je županija osnivač ustanova, što je status reguliran zakonom, domova 
umirovljenika u Novigradu, Puli, Raši i Rovinju. Ti bi domovi trebali biti umreženi i financirati 
se iz poreza za dohodak, decentraliziranih sredstava itd. te je Županija kao osnivač dužna 
skrbiti o njima. Osim njih u Istri postoje i tri privatna, gradska doma za koje Poreč i Buzet imaju 
tvrtku, a Grad Umag nema. To su domovi općina i gradova. Navodi kako ne zna o kojim 
domovima je riječ kada župan kaže da gradi još tri doma jer su domovi u Pazinu i Labinu, koji 
se trenutno grade, gradske investicije. Zanima ga da li su to županijske ili gradske investicije 
te hoće li oni biti umreženi, odnosno da li će o njima financijsku skrb voditi Županija ili će biti 
ostavljeni na skrb gradovima kao što je slučaj s tri ranije navedena gradska doma.  
 
MR. SC. ROBERT VELENIK, u ime Kluba vijećnika IDS – ISU – Zeleni, pozdravlja prisutne. 
Navodi kako želi dati jedan osvrt na kompletan proračun u ime kluba. Smatra da je prijedlog 
proračuna za 2023. godinu realan, ostvariv, razvojno orijentiran i socijalno osjetljiv te se iz 
istog vidi kako su se pažljivo poštivale potrebe građana Istre, ne zanemarivši pritom najmanje 
općine ali ni projekte koji će sutra donijeti napredak i boljitak građana Istre. Ističe projekte 
ulaganja u domove za starije osobe u iznosu od 7 milijuna eura, ulaganje u Odjel za dječju 
rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 
u iznosu od 1,5 milijuna eura, ulaganje u opremu Nastavnog zavoda za javno zdravstvo u 
vrijednosti od 1,3 milijuna eura, ulaganje u Povijesni i pomorski muzej Istre, ulaganje u 
fortifikacijski sustav kao novi turistički proizvod, povećanje iznosa za građanski odgoj, novi 
fond za sport i mnoge druge investicije. Smatra da s ovim prijedlogom proračuna možemo biti 
itekako zadovoljni. Ustanove u zdravstvu i školstvu su dobile najviše sredstava s ciljem 
uvođenja jedno smjenske nastave za što je proračunom predviđeno 119 milijuna eura. 
Županija je pokazala da može realizirati velike projekte poput izgradnje Opće bolnice Pula u 
partnerstvu s državom i gradovima, te dobiti bespovratna sredstva za sustav javnog 
navodnjavanja koji će narednih godina sve više dobivati na značaju. I ove smo godine vidjeli 
što je suša učinila od Istre. Pokazala je i da može baštiniti kulturno nasljeđe, osobito dvoraca 
i kaštela za koje su projekti  kandidirani prema fondovima Europske unije. Proračun za 2023. 
godinu omogućava zadržavanje postojećeg, visokog standarda i investicije razvoja. Uvjeren 
je kako će Istra ostati mjesto doseljavanja, ugodnog života i zasnivanja obitelji. Podržat će 
proračun.  
 
ILIRJANA CROATA MEDUR, u ime Kluba vijećnika HDZ-a, postavlja prisutne. Navodi kako 
je bila članica odbora koji je raspravljao o ovom proračunu te ga je podržao. U ime kluba ističe 
i kako će podržati Prijedlog proračuna za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu ali 
i kako će pratiti daljnji razvoj političke situacije.  
 
POTPREDSJEDNICA SKUPŠTINE, chiudo la discussione per lista per il club, e apro la 
discusione individuale. Otvara pojedinačnu raspravu.  
 
IVAN ISKRA, Zelena alternativa – ORAH, pozdravlja prisutne. Postavlja pitanje vezano uz 
Prijedlog proračuna Istarske županije jer on objedinjuje planove proračunskih korisnika, a 
vjerojatno će se mijenjati tijekom proračunske godine. Navodi kako je premijer 18. listopada 



                                                             
 

najavio da je u proračunu Republike Hrvatske planirano izdvajanje sredstava za financiranje 
jednog obroka dnevno za učenike od prvog do osmog razreda, te da će realizacija istog 
započeti u drugom polugodištu. Nakon toga ministar obrazovanja je istaknuo kako će 
navedena sredstva ministarstvo spuštati prema školama kako bi oni mogli nabavljati 
namirnice. Osim toga ministar je istaknuo i potrebu za izmjenom zakona kako bi se ta sredstva 
mogla namjenski trošiti iz proračuna. Na pitanje novinara jesu li s navedenim izašli u javnost, 
ministrov komentar bio je negativan. Zanima ga da li su Županiji stigle bilo kakve informacije 
od strane Ministarstva ili vlade, ili službeni dokumenti koji bi pozivali Županiju da takva 
sredstva predvidi u svojim proračunima budući da to još u ovom Prijedlogu proračuna nije 
prikazano.  
 
MR. SC. TATJANA TOMAIĆ, HDZ, pozdravlja prisutne. Navodi kako ju je kolega vijećnik 
preduhitrio jer se je i ona htjela osvrnuti na problematiku prehrane učenika u školama te 
osiguravanja besplatnog obroka. Drago joj je što je župan naveo kako svojim prioritetom 
smatra obrazovanje i sa time se slaže. Za one koji ne znaju naglašava kako je od 2019. do 
2021. godine podnosila amandmane na proračun koji su se odnosili upravo na osiguranje 
sredstava na besplatni obrok u svim osnovnim školama u Istarskoj županiji. Navodi kako je to 
iznosilo oko 27 milijuna kuna računajući 15 300 učenika osnovnih škola, te cijene obroka od 
10 kuna po obroku. Izražava žaljenje što to ranije nije prihvaćeno, budući da je Županija 
vjerojatno procijenila da se radi o velikom iznosu novca, jer bi bili avangardom i županijom 
koje je taj nad standard dala godinama ranije. Nakon toga je navedeno učinila Osječko – 
Baranjska županija koja ne raspolaže sredstvima koja raspolaže Istarska županija. 
Zahvaljujući vladi Republike Hrvatske i premijeru osigurano je 550 milijuna kuna za 311 000 
učenika osnovnih škola koji će dobiti besplatan topli obrok. Smatra kako je to standard, a ne 
nad standard. Budući da je obrazovanje prioritet moli župana da poveća sredstva za nad 
standard u osnovnim školama jer one nisu funkcionalne, nemaju ormariće za odjeću ili 
ostavljanje knjiga umjesto da djeca nose teške torbe. Predlaže da se u proračunu planski 
počne provoditi tako nešto.  
Što se tiče proračuna navodi kako zahvaljuje pročelnici na informacijama koje joj je dostavila, 
pogotovo budući da sigurno nije bilo lako izraditi sve te dokumente u kunama i u eurima.  
Drugo pitanje vezano je uz pješačko - biciklističku stazu između Pule i Umaga. Smatra da bi 
bilo jako dobro za samu Županiju ali i za razvoj turizma da se taj projekt nastavi, kao i da se 
poveže cijelu Istru sa pješačkim i biciklističkim stazama.  
 
VILI BASSANESE, SDP, navodi kako bi proračun prvo trebao biti predstavljen vijećnicima i 
onima koji ga donose, međutim s proračunom se je prije toga izašlo u javnost što zapravo 
sprečava veće izmjene. Iz proračuna mu je nejasno gdje je financiranje koje župan spominje. 
Smatra kako stvari treba nazvati pravim imenom i, kako je bitno da se neke stvari obave 
neovisno o tome tko ih financira. Navodi da gradovi i općine sufinanciraju Kaštijun, Opću 
bolnicu, Bolnicu Martin Horvat, Istarske domove zdravlja, Hitnu medicinsku pomoć. 
Financiraju svoje i sufinanciraju gradnju tuđih domova zdravlja, sufinanciraju ceste, primjerice 
ŽUC, te grade gospodarske zone. Naglašava da je to sve u ingerenciji Županije. Navodi kako 
sve to sufinanciraju, a kako onda dobiva naštimane odgovore o izgradnji škole u Umagu koja 
košta 10 milijuna eura i nije samo građevina. Dodaje kako ju mogu odmah sutra ukinuti, jer 
imaju tu moć. Grada Umaga nema u ovom proračunu, a nije ga bilo ni prethodne godine. Ne 
traži da im se zahvali na tome što sami rade svoje projekte, ali smatra da se ne treba ovako 
ponašati jer to nije korektno.  
Moli podatak koliko se projekata na području Umaga financira iz proračuna za 2023. godinu.  
Smatra da, kada treba donijeti odluku o uvrštenju neke ustanove u mrežu, Županija koristi 
poziciju moći. Zanima ga i koje domove za starije i nemoćne financira Županija direktno.  
 



                                                             
 

MARIJA KADOIĆ BALAŠKO, IDS, ima kratak osvrt na Prijedlog Proračuna za 2023. godinu 
i projekcije za 2024. i 2025. godinu. Navodi kako je članica Odbora za financije koji je na svojoj 
sjednici bio sukladan s Prijedlogom proračuna. Prijedlog proračuna za 2023. godinu je izrađen 
sukladno Zakonu o proračunu koji je stupio na snagu s 01. 01. ove godine, a kojim je propisano 
da se on izrađuje na drugoj razini ekonomske klasifikacije uz stavljanje naglaska na aktivnosti  
i projekte, te s postavljenim ciljevima i pokazateljima uspješnosti realizacije tih ciljeva.  
Navodi da je najbitnije uspostaviti mjerenje realizacije zacrtanih ciljeva kako bi nakon 
provedbe projekata donijeli ocjenu o njihovoj uspješnosti ili eventualnoj neuspješnosti.  
Slaže se kako proračun ima elemente i socijalne ali i razvojne kategorije što potvrđuje 
nastavak kapitalnih ulaganja u obrazovanje, domove za građane treće životne dobi, nastavak 
ulaganja u zdravstvo itd. Za kraj konstatira kako je Istarska županija dobrim planiranjem 
uspješno savladala protekle dvije godine koje su bile krizne godine, te upravo dobro planiranje 
smatra preduvjetom financijske stabilnosti.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, navodi da, kako nema više prijavljenih, zatvara raspravu te 
poziva pročelnike da odgovore na postavljena pitanja. 
 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije, zahvaljuje na pitanjima. Navodi kako će na njih krenuti odgovarati redom, a prvo 
pitanje postavio je vijećnik Bassanese. Odgovara kako su sa Gradom Pazinom, Gradom 
Labinom i Gradom Buzetom sklopili sporazume kojima su se obvezali sufinancirati izgradnju 
domova za starije osobe na način da ti gradovi uzmu kredite, a Istarska županija ih sufinancira 
sa 50%. Tehnički Istarska županija nije nositelj investicije, ali sufinancira 50% tih projekata.  
 
VILI BASSANESE, SDP, (iz klupe) postavlja pitanje da li će ti domovi biti umreženi.  
 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK odgovara kako to nisu domovi Istarske 
županije te neće biti umreženi.  
 
VILI BASSANESE, SDP, (iz klupe) navodi kako u tom slučaju domove grade gradovi, a ne 
Županija. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, traži mir na sjednici.  
 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK navodi da je drugo pitanje bilo vezano uz 
školske obroke. Odgovara da još nisu dobili nikakvu službenu obavijest od strane Ministarstva 
o uvrštavanju besplatnih obroka u školama u proračun, niti upit da se isto uvrsti u proračun. Iz 
tog razloga ta sredstva nisu uvrštena u Prijedlog proračuna. U onom trenutku kada bude došla 
službena odluka da škole mogu računati na ta sredstva, temeljem Zakona o proračunu one 
će bez većih problema moći uvrstiti ta sredstva u svoje financijske planove te ih istog trenutka 
početi izvršavati. Ukoliko namjenska sredstva sjednu na račun ustanove smije se vršiti neki 
trošak bez da se izmjeni financijski plan. Naravno, to se onda uvrsti u sljedeće Izmjene i 
dopune proračuna.  
 
NADA PRODAN MRAKOVIĆ, pročelnica Upravnog odjela za turizam, odgovara kako 
biciklističko – pješačka transverzala za koju je Županija prethodne godine izdvojila sredstva 
ide dalje, odnosno na njoj se i dalje radi u suradnji s Turističkom razvojnom agencijom i svim 
turističkim zajednicama na toj transverzali. Potvrđuje kako se ide dalje i s pješačko - 
biciklističkom transverzalom središnje Istre, te su u njezinoj izgradnji uključeni svi dionici koji 
se nalaze na području kroz koje ona prolazi.  
 



                                                             
 

ŽUPAN, navodi kako ima jedna novina vezana uz obrazovanje koju sadrži Prijedlog proračuna 
za 2023. godinu, a ona se odnosi na predviđena sredstva za sufinanciranje produženog 
boravka u osnovnim školama kojima je osnivač Istarska županija. Radi se o iznosu od 2 
milijuna kuna.  
Smatra kako je jedno pitanje ostalo u zraku pa pojašnjava kako je ključno da lokalna i 
regionalna samouprava surađuju na velikim projektima. Kad bi proračun Istarske županije bio 
dovoljno velik za sve projekte ne bi bilo potrebno da u njima participiraju i drugi gradovi i 
općine. Smatra kako je Istarska županija jedan rijedak primjer zajedničkog potpisivanja 
sporazuma lokalne i regionalne razine za izgradnju primjerice Opće bolnice Pula ili Specijalne 
bolnice „Martin Horvat“ u Rovinju. Novim zakonom je gospodarenje otpadom djelomično 
prešlo u nadležnost Županije, međutim to je do nedavno bila isključivo komunalna djelatnost i 
iz tog je razloga Grad Pula većinski vlasnik Kaštijuna sa 51% u odnosu na Istarsku županiju 
koja ima 49% vlasništva. Tako je predviđeno samim zakonom. Mišljenja je kako treba nastaviti 
s politikom zajedništva jer smo tako puno jači. Zahvaljuje se vijećniku Bassaneseu što je 
prihvatio i, kao zadnja jedinica lokalne samouprave, počeo isplaćivati udio u Općoj bolnici 
Pula. Smatra kako je to hvale vrijedno i pozitivno.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, zatvara raspravu i daje točku na glasanje. 
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja sa 26 glasova ZA, 5 
PROTIV i 4 SUZDRŽANA usvaja 
 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Proračuna Istarske županije za 2023. i projekcije 

za 2024. i 2025. godinu u I. čitanju 
 

1. Prihvaća se Proračun Istarske županije za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 
2025. godinu u I. čitanju. 

2. Rok za podnošenje amandmana na Proračun Istarske županije za 2023. i 
projekcije za 2024. i 2025. godinu je 30. studenoga 2022. godine, a amandmani se 
dostavljaju Stručnoj službi Skupštine Istarske županije. 

3. Zadužuje se predlagatelj akta da Proračun Istarske županije za 2022. godinu i 
projekcije za 2023. i 2024. godinu u konačnom prijedlogu dostavi Skupštini Istarske 
županije u II. čitanje. 

4. Ovaj Zaključak stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Službenim novinama 
Istarske županije“. 
 

Ad-5) 
Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 
Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 

 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, pročelnica Upravnog odjela za proračun i 
financije Iž, obrazlaže predmetnu točku. U prvom polugodištu ove godine proračun je 
raspolagao sredstvima u visini od 817 milijuna kuna što je 47 % od plana i za 1,6% više nego 
lani. Prihodi su naplaćeni u visini od 716 milijuna kuna. što je za 15% više nego lani. Primici 
od financijske imovine i  zaduživanja naplaćeni su u visini od gotovo 6 milijuna kuna. Prenesen 
je višak iz prethodne godine u visini od 95 milijuna kuna, od čega se na Istarsku županiju 
odnosi 55 milijuna kuna, a na proračunske korisnike otpada 40 milijuna kuna 
Utrošeno je 725 milijuna kuna što je 42% od plana i za 4 % više nego lani.  
Na kraju obračunskog razdoblja bilo je 91 milijuna kuna neutrošenih sredstava, od čega je 
Istarska županija imala 75 milijuna kuna a proračunski korisnici 16 milijuna kuna.  



                                                             
 

U strukturi ostvarenih prihoda najveći udio čine razne pomoći koje čine 75% od ukupnih 
prihoda. Upravne pristojbe i prihodi po posebnim propisima iznose 6% ukupnih prihoda, i 
prihodi od prodaje i pružanja usluga iznose 6% ukupnih prihoda. Oba ova prihoda se pretežno 
ostvaruju kod proračunskih korisnika i imaju unaprijed utvrđenu namjenu u koju se smiju 
utrošiti. Porezni prihodi ostvareni su u visini od 87 milijuna kuna, te čine 12% ukupno 
naplaćenih prihoda. 
U prvom polugodištu naplaćeno je 76,5 milijuna kuna poreza na dohodak što je 7,7% više u 
odnosu na prethodnu godinu. Veću naplatu u odnosu na prethodnu godinu iskazuju i porez 
na automate za zabavne igre, porez na nasljedstva i darove i porez na cestovna motorna 
vozila.  
U strukturi rashoda, upravni odjeli Istarske županije proveli su 13% programa i aktivnosti, dok 
na proračunske korisnike otpada 87% utrošenih sredstava.   
Ulaganja u investicije u prvom polugodištu iznosilo je 49 milijuna kuna. Ukupna vrijednost do 
sada provedenih investicija u koje se trenutno ulaže iznosi 887 milijuna kuna.  
Najznačajniji projekt je ulaganje u Opću bolnicu Pula u iznosu od 683 milijuna kuna, srednju 
Medicinsku školu u iznosu od 61 milijun kuna, ulaganje u sustav navodnjavanja Červar Porat 
Bašarinka 118 milijuna kuna, adaptacija bolnice Rovinj 11,6 milijuna kuna, obnova radiološke 
dijagnostike s digitalizacijom kod Istarskih domova zdravlja s 7,3 milijuna kuna.  
Proračun je bio solventan te su uredno izvršavane obveze. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. 
 
RENATO KALAC, MOŽEMO!, pozdravlja sve prisutne te navodi kako ima dva pitanja. 
Primjećuje da je u Izvještaju na stranici 26, procjena rizika u sustavu civilne zaštite, velikih 
nesreća i katastrofa te je Plan djelovanja civilne zaštite umetnut u  područje zaštite okoliša. 
Civilna zaštita kao stavka napisana je u izvještaju, na stranici 27 pod protupožarnu zaštitu. 
Smatra da navedeno nije dobro, te bi to trebalo tehnički i suštinski precizno razdvojiti. Ističe 
da su procjena rizika i plan djelovanja strategijski dokumenti koji se moraju izrađivati. Navodi 
da se, prema evidenciji, za civilnu zaštitu u prvih šest mjeseci nije utrošila niti jedna kuna. 
Pouzdano ima informaciju, da je nekoliko članova stožera civilne zaštite IŽ bilo na edukaciji u 
Rijeci, također bile su održane sjednice stožera civilne zaštite. Zanima ga na kojem kontu 
proračuna su prikazani  troškovi za edukaciju te sjednice stožera civilne zaštite. 
 
MR. SC. BARBARA ŠKREBLIN BOROVČAK, zahvaljuje na pitanju.  Odgovara da su, što se 
tiče aktivnosti civilne zaštite, i oni primijetili da su troškovi posloženi u dvije različite aktivnosti. 
Ističe kako se to planira uskladiti u sljedećim Izmjenama i dopunama Proračuna. Navodi kako 
će provjeriti jesu li možda nastali neki troškovi koji nisu evidentirani, pa će na taj dio pismeno 
odgovoriti.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja sa 28 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM 
glasom usvaja 
 

POLUGODIŠNJI  
izvještaj o izvršenju Proračuna Istarske županije za 2022. godinu 

 
Ad-6) 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o 
izvršenju Financijskog plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za 

razdoblje od 01.01. do 30.06.2022. godine 



                                                             
 

ROBI ZGRABLIĆ, v.d. ravnatelj Županijske uprave za ceste, obrazlaže predmetnu točku. 
Navodi kako je Plan ukupnih prihoda i primitaka ostvaren u iznosu od 45.836.433,04 kuna od 
ukupno 82.360.000,00 kn, odnosno 56,00% od Plana. Rashodi su ostvareni u iznosu od 
40.682.633,27 kuna ili 49,40%, što je rezultiralo viškom od 5.153.759,77 kuna. 
Nadalje, prihodi i primici ostvareni su u iznosu od 38.082.414,18 kuna, pomoći od subjekata 
opće države ostvareni su u iznosu od 634.449,60 kuna ili 10,67% od Plana, prihodi od imovine 
ostvareni su u iznosu od 37.419.647,31 kuna ili 48,99% od Plana, prihodi od administrativnih 
pristojbi ostvareni su od 27.686,02 kuna ili 138,43% od Plana i preneseni višak prihoda iz 
2021. godine iznosi 7.754.018,86 kuna. 
Tekući rashodi izvršeni su u iznosu od 40.682.633,27 kuna ili 49,40% od Plana. 
Ističe kako su rashodi za zaposlene izvršeni u iznosu od 1.372.980,42 kuna ili 40,00% od 
Plana, materijalni rashodi izvršeni su u iznosu od 36.277.223,88 kune ili 51,22% od Plana, 
financijski rashodi izvršeni su u iznosu od 9.477,00 kuna ili 30,57% od Plana te pomoći unutar 
općeg proračuna izvršeni su u iznosu od 2.931.481,04 kuna ili 43,75 % od Plana i naknade 
građanima i kućanstvima (povrat cestarine) izvršeni su u iznosu od 91.470,93 kuna ili 12,20% 
od Plana. 
Ističe kada se sve zajedno pretvori u programe održavanja i upravljanja izvršen je u iznosu od 
34.582.138,62 kuna ili 51,91% od Plana, redovito održavanje izvršeno je u iznosu od 
27.112.325,58 kuna ili 56,13% od Plana te izvanredno održavanje izvršeno je u iznosu od 
7.469.813,04 kuna ili 40,78% od Plana. 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 
ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog 
plana Županijske uprave za ceste Istarske županije za razdoblje od  01.01. do 

30.06.2022. godine 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE postavlja vijećnicima pitanje da li se slažu da se kod narednih 
točaka preskoče uvodna obrazloženja, budući da su sve informacije mogli pročitati u 
obrazloženjima.  
 
Vijećnici su s time suglasni.  
 

 
Ad-7) 

Prijedlog Odluke o stjecanju novog poslovnog udjela Istarske županije u 
trgovačkom društvu Žičara Učka d.o.o. u postupku povećanja temeljnog kapitala 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o stjecanju novog poslovnog udjela Istarske županije u trgovačkom društvu 

Žičara Učka d.o.o. u postupku povećanja temeljnog kapitala 
 



                                                             
 

Ad-8) 
Prijedlog Odluke o stjecanju prava vlasništva bez naknade - darovanjem u korist 
Istarske županije nekretnine k.č. br. 632/2  k.o. Pula  u vlasništvu Opće bolnice 

Pula 
 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
 o stjecanju prava vlasništva bez naknade -  darovanjem u korist Istarske     

    županije nekretnine k.č. br. 632/2  k.o. Pula  u vlasništvu Opće bolnice Pula  
 

 
Ad-9) 

  Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2023. godinu 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima. 
 
VILI BASSANESE, u ime Kluba SDP-a, postavlja pitanje da li gospodin Rino Duniš još uvijek 
radi u Grožnjanu i do kada radi?  

VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost, odgovara kako 
je gospodin Rino Duniš bio načelnik Općine Grožnjan u nekoliko mandata. Trenutno je 
zaposlen u Polivalentnom kulturnom centru u Grožnjanu, ali nema informaciju do kada on 
tamo radi budući da je Polivalentni centar ustanova kojoj je osnivač Općina Grožnjan. Smatra 
da ovo nije prava adresa za takvo pitanje. 

VILI BASSANESE, SDP (iz klupe) postavlja pitanje da li se taj centar financira od strane 
Županije.  

VLADIMIR TORBICA, odgovara kako Županija sufinancira Općinu Grožnjan, ne i Polivalentni 
kulturni centar.  

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE postavlja pitanje da li se netko javlja za pojedinačnu raspravu, 
te kako nema prijavljenih, zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

PROGRAM 
javnih potreba u kulturi Istarske županije za 2023. godinu 

 
 

Ad-10) 
Prijedlog Zaključka o davanju Mišljenja o interesu Republike Hrvatske u pogledu 

eksploatacije arhitektonsko-građevnog i tehničko – građevnog kamena na 
eksploatacijskom polju „Grožnjan-Kornarija“ na području općine Grožnjan i grada 

Buja“ u koncesiji Kamen d.d. Pazin 
 



                                                             
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
o davanju Mišljenja o interesu Republike Hrvatske u pogledu eksploatacije arhitektonsko-
građevnog i tehničko – građevnog kamena na eksploatacijskom polju „Grožnjan-Kornarija“ 

na području općine Grožnjan i grada Buja“ u koncesiji Kamen d.d. Pazin 
 
 

Ad-11) 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti 

Nastavnog  zavoda za hitnu medicinu Istarske županije 
 
RENATO KALAC, u ime Kluba Zeleno – lijeve koalicije, ističe kako je važećim Zakonom o 
zdravstvenoj zaštiti, člankom 30. propisano da je djelatnost sanitetskog prijevoza sastavni dio 
primarne zdravstvene zaštite, a člankom 36. stavak 6. propisana je mogućnost, da u skladu s 
Odlukom osnivača djelatnost sanitetskog prijevoza može prijeći u nadležnost Nastavnog 
zavoda za hitnu medicinu IŽ. 
Navodi kako prema priloženim materijalima NZZHM IŽ smatra da bi sanitetski prijevoz trebao 
postati dio njihove djelatnosti, te se navode određeni argumenti koji govore o boljoj i 
učinkovitijoj organizaciji rada, sudjelovanju u velikim nesrećama, katastrofama te najavljenim 
izmjenama i dopunama Zakona o zdravstvenoj zaštiti prema kojem bi sanitetski prijevoz 
trebao prijeći u NZZHM. 
Navodi da je, prema navodima u medijima, primjetno da zaposlenicima sanitetskog prijevoza 
odgovara prelazak u NZZHM IŽ. Navedenom zasigurno doprinosi i smanjenje njihovih 
koeficijenata za izračun plaća, o čemu se također piše u medijima. 
S druge strane, Istarski domovi zdravlja u svom dopisu upućenom Upravnom odjelu za 
zdravstvo i socijalnu skrb IŽ, ističu određene probleme, koji su vezani za kadrovska pitanja. 
Posebno uz problem broja medicinskih sestara i tehničara čije su izostanke ranije „krpali“ 
upravo iz kadrova sanitetskog prijevoza. Navode i ugovorne obaveze prema dobavljačima i 
serviserima te korištenje prostora IDZ-a. Bolja organizacija rada i sudjelovanje u velikim 
nesrećama može se postići i u okviru IDZ-a., ne samo u pogledu sanitetskog prijevoza, već i 
u drugim segmentima. Navodi kako još nemaju odgovor na pitanje da li će i kada izmjene 
Zakona koje propisuju obavezan prijelaz sanitetskog prijevoza stupiti na snagu. Smatra kako 
su prihodi od cca 18 ili 19 milijuna kn  također jedan od mogućih argumenata. S obzirom na 
to da se radi o svojevrsnoj reorganizaciji dvije iznimno važne ustanove čiji je osnivač Istarska 
županija i u nedostatku dovoljno relevantnih, konkretnih argumenata u pogledu značajnijih 
prednosti ovakve Odluke, mišljenja je kako je teško zauzeti jasan stav.  
Predlaže da ravnateljica NZZHM, ili Pročelnica za zdravstvo i socijalnu skrb IŽ, te ravnatelj 
IDZ-a nedvosmisleno odgovore na pitanje da li podržavaju izdvajanje sanitetskog prijevoza iz 
IDZ-a i njihovu integraciju u NZZHM  IŽ.  
 
DR. GORDANA ANTIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb IŽ, 
odgovora kako joj je drago čuti da postoje razmišljanja o ovom problemu jer rascjepkanost 
zdravstvenog sustava ponekad dovodi do neadekvatne zdravstvene zaštite. 
Smatra kako je njezin zadatak kao pročelnice stvoriti cjelovit zdravstveni i socijalni sustav u 
Istarskoj županiji, te radi u to pravcu. Navodi da se nedostatak kadra očituje se u svim 
sustavima i segmentima zdravstva. U tijeku je anketa pod nazivom Burza zdravstvenih 
djelatnika kojom su pozvani svi zdravstveni djelatnici Istarske županije da se izjasne žele li 



                                                             
 

raditi u dodatnom radu. Upravo kako bi se kompenzirao nedostatak radne snage. Navedeno 
se odnosi se i na domove za starije osobe zbog nedostatka medicinskih sestara. Navodi kako 
je nedostatak liječničkog kadra gorući problem i puno većih zemalja, poput Njemačke, gdje se 
neki odjeli zatvaraju zbog nedostatka medicinskih sestara i njegovatelja. Pojašnjava kako 
anketa traje do 14. studenog 2022. godine, te joj je cilj vidjeti koliki će broj ljudi iskazati interes 
za prekovremenim radom. Do sada se je javilo više od 100 ljudi i pokazalo interes za radom. 
Novi Zakon o zdravstvenoj zaštiti je trenutno na e-savjetovanju do 08. studenog 2022. godine, 
a trebao bi stupiti na snagu 01. siječnja 2023. godine. On zahtjeva organizaciju sanitetskog 
prijevoza unutar Zavoda za hitnu medicinu unutar roka od 6 mjeseci što će biti zahtjevno 
izvesti usred proračunskog razdoblja, ali rade na tome.  
Ističe da je u proračunu predviđeno nekih 18 milijuna kuna, čime se pokrivaju sanitetski 
prijevoz i 21 tim. Poradit će se i na njihovoj učinkovitoj edukaciji i opremljenosti kako bi se 
pružala još kvalitetnija zdravstvena usluga. Navodi kako navedena reorganizacija sanitetskog 
prijevoza nije bila njihova želja, ali vjeruje kako će time sustav biti učinkovitiji.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara pojedinačnu raspravu, te kako nema prijavljenih daje 
točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon rasprave i provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti na Odluku o proširenju djelatnosti 
Nastavnog  zavoda za hitnu medicinu Istarske županije 

 
 

Ad-12) 
Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze 
za adaptaciju i opremanje  Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici 

za ortopediju i rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Sporazuma o sufinanciranju kreditne obveze  za adaptaciju i opremanje  

Odjela za dječju rehabilitaciju u Specijalnoj bolnici za ortopediju i 
rehabilitaciju „Martin Horvat“ Rovinj-Rovigno 

 
 

Ad-13) 
Prijedlog Odluke o „Nagradi Krasna zemljo – Meraviglioso paese“ 

 
MR.SC. ROBERT VELENIK, u ime Kluba IDS-a, pojašnjava kako se ova nagrada dodjeljuje 
za iznimna postignuća u kulturi temeljenim na izričajima zavičajnosti. Nagrađivale bi se fizičke 
osobe koje su svojim radom učinile Istru prepoznatljivom i posebnom, upravo onakvom kakvu 
je sada građani Istarske županije poznaju. Navodi kako nagrada predstavlja dodatni poticaj 
izričaju zavičajnosti. Često se govori da je društvo razvijeno onoliko koliko je razvijena i 
cijenjena njegova najslabija karika. Smatra da  ova nagrada dodatno osnažuje kulturnu scenu 
Istre i zato Klub podržava jedno takvo priznanje.  
 



                                                             
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara pojedinačnu raspravu. 
 
MAURO JURMAN, SDP, pozdravlja prisutne, saluta i presenti. Navodi kako je ova nagrada 
sigurno bitna. Predlaže pročelniku Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost da pogleda tekst 
navedene Odluke. Smatra kako bi u hrvatskoj verziji navodnici trebali biti poslije riječi nagrada 
a ne prije. U suprotnom bi nazivu nagrade u talijanskoj verziji trebali dodati „premio“. Odnosno  
„Nagrada Krasna zemljo – Premio Meraviglioso paese“. Također smatra da se naziv „Paese“ 
uglavnom upotrebljava za naselje ili neku državu. Predlaže prijevod „Terra meravigliosa“ ili 
tako nešto slično. Navodi da, ako gledamo što je ranije rekao, na talijanskoj verziji, piše 
delibera sul premio Krasna zemljo, nedostaje nam ime na talijanskom e naturalmente anche 
ci sono un po' di errori se possiamo dire nell'articolo 1 bisogna aggiungere in seguito al testo 
premio bisogna chiudere la parentesi, poi c'è un altro errore secondo me, articolo 7. u članku 
7. Ističe da Vijeće nije Comitato nego je Consiglio. Smatra da navedeno treba promijeniti, gdje 
piše Comitato mettere consiglio perché quello è la versione esatta e anche da un po' rivedere 
la versione italiana perché è da rimettere un po' a posto perché il senso è tradotto bene ma lo 
stile non è, bisogna un attimino semplificarlo e metterlo a posto. Se mi spiega il nome, bisogna 
cambiare il nome, il virgolettato viene messo dopo nagrada.  
 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu i zavičajnost, voi capirè 
normalmente che no go tradù mi, qualchedun altro ga tradù come che ga tradù, tutto quel che 
gave ditto gavè ragion così che mi son d'accordo che xe de metter a posto el testo italian, per 
questo no xe nissun problema, anche per le virgolette son d'accordo. Navodi da se, što se tiče 
samog naziva, o njemu može raspravljati. Sama se nagrada zove po svečanoj pjesmi Istarske 
županije „Krasnoj zemlji“ koju je skladao Matko Brajša Rašan. Zato je predviđeno da se 
nagrada dodjeljuje na njegov rođendan, 11. prosinca. Prevoditelji su preveli Krasnu zemlju 
kao Meraviglioso paese. Mi son aperto per tutte le discussioni, mi no son linguista, možemo 
raspravljati do sutra da li je Meraviglioso paese Terra meravigliosa, Terra bellissima... Ističe 
da je otvoren za sve sugestije ali, s obzirom da su to odradili ljudi koji bi trebali znati što 
prevode, predlaže da ostane tako. Što se tiče svega ostaloga u tekstu apsolutno nema ništa 
protiv da se ispravi, dapače i misli da je korisno e grazie che me gavè ditto cosa che no xe 
ben.   
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, navodi da naziv ostaje kako je predložen uz korekciju 
navodnika, a u samom tekstu će se ispraviti pogreške koje se odnose na prijevod na talijanski 
jezik. Daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije, bez rasprave, nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o „Nagradi Krasna zemljo – Meraviglioso paese“ 

 
 

Ad-14) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Specijalne bolnice za ortopediju i rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj 
Rovigno- Ospedale specialistico per l´ortopedia e la riabilitazione "Martin 

Horvat" Rovinj-Rovigno za 2021. godinu 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 



                                                             
 

Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Specijalne bolnice za ortopediju i 
rehabilitaciju "Martin Horvat" Rovinj Rovigno- Ospedale specialistico per l´ortopedia e la 

riabilitazione "Martin Horvat" Rovinj-Rovigno za 2021. godinu 
 
 

Ad-15) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di 
sanità pubblica della regione Istriana za 2021. godinu 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 

zavoda za javno zdravstvo Istarske županije - Istituto formativo di sanità 
pubblica della regione Istriana za 2021. godinu 

 
 

Ad-16) 
 Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju  
Nastavnog zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo 

per la medicina d´urgenza della regione Istriana za 2021. godinu 
 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Nastavnog 

zavoda za hitnu medicinu Istarske županije - Istituto formativo per la medicina 
d´urgenza della regione Istriana za 2021. godinu 

 
 

Ad-17) 
Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju 
Istarskih domova zdravlja - Case della salute dell`Istria za 2021. godinu 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 



                                                             
 

ODLUKU 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih domova zdravlja - Case 

della salute dell`Istria za 2021. godinu 
 

 
Ad-18) 

Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih 
ljekarni – Farmacie Istriane za 2021. godinu 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
 o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskom poslovanju Istarskih ljekarni – Farmacie Istriane 

za 2021. godinu 
 

Ad-19) 
c. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu 

odluku o izmjenama i dopunama Statuta IKA-e-Istarske kulturne 
agencije- Agenzia culturale Istriana  

d. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu 
odluku o izmjenama i dopunama Statuta Etnografskog Muzeja Istre - 
Museo etnografico dell'Istria  

e. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu 
odluku o izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene umjetnosti 
Istre-Museo d'arte contemporanea dell'istria  

f. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu 
odluku o izmjenama i dopunama Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-
Museo storico e navale dell'Istria  

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ZAKLJUČAK 
a. o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o izmjenama i dopunama 

Statuta IKA-e-Istarske kulturne agencije- Agenzia culturale Istriana  
b. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 

izmjenama i dopunama Statuta Etnografskog Muzeja Istre - Museo etnografico 
dell'Istria  

c. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Statuta Muzeja suvremene umjetnosti Istre-Museo 
d'arte contemporanea dell'istria  

d. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o 
izmjenama i dopunama Povijesnog i pomorskog muzeja Istre-Museo storico e 
navale dell'Istria  

 



                                                             
 

 
Ad-20) 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Ljekarni Vanja Lisjak za promjenu prostora 
obavljanja javne zdravstvene službe – ljekarnička djelatnost 

 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
 o davanju suglasnosti Ljekarni Vanja Lisjak za promjenu prostora obavljanja javne 

zdravstvene službe – ljekarnička djelatnost 
 
 

Ad-21) 
Prijedlog Odluke o osnivanju kulturnih vijeća Istarske županije 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

 ODLUKU 
 o osnivanju kulturnih vijeća Istarske županije 

 
 

Ad-22) 
Prijedlog Rješenja o imenovanju mrtvozornika na području Istarske županije 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju mrtvozornika na području Istarske županije 

 
 

Ad-23) 
a. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban  
b. Prijedlog Odluku o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 

izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole Vladimir Gortan Žminj 
 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 



                                                             
 

 
a. ODLUKU 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta OŠ Jure Filipovića Barban  

 
b. ODLUKU 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Osnovne škole Vladimir Gortan Žminj 

 
 

Ad-24) 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Medicinske škole Pula 
 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. 

 
MAURO JURMAN, SDP kada se već radi o drugim izmjenama i dopunama, Statuta 
Medicinske škole u  Puli predlaže da se uvede i talijanski prijevod imena srednje škole s 
obzirom da je isto predviđeno i Statutom Istarske županije te Statutom grada Pule. Smatra da 
bi, ako ustanova čiji je osnivač Istarska županija ima sjedište u gradu ili općini u kojoj je 
statutom predviđena dvojezičnost, naziv te ustanove trebao biti dvojezičan. Navodi primjer 
kao što je to u srednjim školama Buje i Rovinju. 
Nadalje, to je bila jedna od tema razgovora Talijanske unije s županijskim tijelima. Da se radi  
nadopuna  ili predloži školskom odboru koji je nadležan za postupanje. Pojašnjava kako se 
nadopuna statuta onda proslijedi Skupštini Istarske županije, te predlaže da se glasa o ovoj 
točci dnevnog reda na sljedećoj sjednici Skupštine Istarske županije. 
 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu, pozdravlja prisutne. Odgovara kako promjena naziva škole dolazi na prijedlog 
školskog odbora, tako da kao osnivač Istarska županija nije u poziciji nalagati srednjoj školi 
promjenu njezina imena. Pojašnjava kako se može dati preporuka, razgovarati o ovoj temi ali 
to je slučaj sa puno većim brojem škola koje iziskuju promjenu statuta te čitavu proceduru koja 
se tada treba primijeniti. 
 
JESSICA ACQUAVITA, zamjenica župana, buongiorno a tutti anche da parte mia. Come 
avevo già detto anche in sede dell’Unione Italiana noi non abbiamo ancora ricevuto nessun 
documento ufficiale, con l’Unione Italiana ci incontriamo nei prossimi giorni e sarà sicuramente 
sul tavolo (...).  
 
Postavlja pitanje pročelnici Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu, da li je 
nužno glasati za navedene izmjene na ovoj sjednici ili se može pričekati sljedeću sjednicu 
Skupštine Istarske županije. 
 
Noi avevamo già detto sul cambio dei nomi stiamo lavorando, ma è una procedura molto più 
lunga di quella che invece è una procedura. Di cambio per quanto riguarda la legge insomma, 
questi cambi tecnici che stiamo facendo adesso.  
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE navodi da je vijećnik Mauro Jurman, SDP, dao konkretan 
prijedlog i postavlja pitanje pročelnici, Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu 
što predlaže za ovu točku dnevnog reda. 



                                                             
 

 
PATRICIA PERCAN pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu, odgovara da se na ovoj sjednici glasa o  prijedlogu Odluke o izmjenama i dopunama 
Statuta Medicinske škole u Puli te da procedura promjene naziva dugo traje. Predlaže da se 
izmjena naziva razmotri kada sve bude spremno. 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja sa 27 glasova ZA i 6 SUZDRŽANIH 
usvaja 
 

ODLUKU  
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Medicinske škole Pula 
 
 

Ad-25) 
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru 

u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luka posebne namjene u Vrsaru 
 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
 o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu izgradnje i 

gospodarskog korištenja luka posebne namjene u Vrsaru 
 

 
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na   

pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luke nautičkog 
turizma – marina Funtana 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 

 
 

 
ODLUKU 

o izmjeni i dopuni Odluke o davanju koncesije na  pomorskom dobru u svrhu izgradnje i 
gospodarskog korištenja luke nautičkog  turizma – marina Funtana 

 
 

Ad-27) 
Prijedlog Rješenja o imenovanju ravnatelja Županijske uprave za ceste Istarske 

županije 
 



                                                             
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja  
 
 

RJEŠENJE 
 o imenovanju ravnatelja Županijske uprave za ceste Istarske županije 

 
 

Ad-28) 
Izvješće o radu Župana za razdoblje 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine 

 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije nakon provedenog glasanja sa 24 glasova ZA , 4 glasa PROTIV 
i 4 SUZDRŽANA usvaja 
 

IZVJEŠĆE 
o radu Župana za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine 

 
 

Ad-29) 
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Poliklinici za baromedicinu i   

 medicinu  rada OKY za promjenu prostora obavljanja javne zdravstvene  
službe – djelatnost hiperbarične oksigenoterapije 

 
 
PREDSJEDNICA SKUPŠTINE, otvara raspravu po klubovima, a potom i pojedinačnu 
raspravu. Kako nema prijavljenih zaključuje raspravu i daje točku na glasanje.  
 
Skupština Istarske županije bez rasprave i nakon provedenog glasanja jednoglasno usvaja 
 

ODLUKU 
o davanju suglasnosti Poliklinici za baromedicinu i medicinu  rada OKY za promjenu 

prostora obavljanja javne zdravstvene službe – djelatnost hiperbarične oksigenoterapije 
 
 

PREDSJEDNICA SKUPŠTINE zaključuje današnju sjednicu. Najavljuje sljedeću sjednicu 
Skupštine za 15. prosinca, te podsjeća vijećnike da je rok za predaju amandmana 30. 
studenoga.  
 
Sjednica je završila u 12:48 sati. 
 
 
Zapisnik vodile: 
Andrea Jelovčić i  
Elvija Čeh Paćelat 
 

PREDSJEDNICA 
SANDRA ĆAKIĆ KUHAR 
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